


ព្រះដែលពេញដោយ សេចក្តី មេត្តាករុណា ដ៏លើសលប់

 សូមសម្រួលឥរិយាបថ។ ខ្ញុំ...ឬបាននាំ ចូលមកហើយឃើញបងប្រុសម៉ូ រ៉េនិងពួកគេទាំងអស់គ្នានៅទីនេះនៅលើវេទិកា មិត្តភក្តិដែលខ្ញុំស្គាល់អស់ រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំ។ វាពិតជាឯកសិទ្ធិមួយក្នុងការឃើញពួកគេនៅទីនេះយប់ នេះ។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាតូចទាបណាស់ដែលបានឈរនៅទីនេះហើយនិយាយ ជាមួយអ្នកទេវវិទូបែបនេះនៅពីក្រោយខ្ញុំ ហើយប្រហែលជាពួកគេនឹងកែខ្ញុំពេលខ្ញុំ ខុស។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាដូច្នោះ។

2 យើងសប្បាយចិត្តណាស់នៅយប់នេះដែលមានមនុស្សម្នាក់នៅទីនេះ គឺបង ស្រីវ៉ូស។ យើងបានចុះមក...ថ្ងៃនេះខ្ញុំនៅជាមួយបងប្រុស សំរ និងជំនួយការរបស់ គាត់ ថ្ងៃនេះ សម្រាប់អាហារវត្សត្រង់បន្តិច។ ហើយនៅតាមផ្លូវចុះមក បងប្រុសរ៉េ លៀមបាននិយាយថាបងស្រីវ៉ូសឈឺធ្ងន់ណាស់។ ហើយយើងបានចូលទៅមើល នាងមួយភ្លែត លុតជង្គង់ចុះ។ ហើយនាងមានគ្រុនក្តៅខ្លាំង ហើយពិតជាឈឺ។ គ្រាន់តែពាក្យពីរបីនៃការអធិស្ឋាន ហើយព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលមកកាន់យើង ហើយមានបន្ទូលថា “នាងនឹងបានជាសះស្បើយ។” បាននិយាយថា “នាងនឹងនៅ ទីនោះនៅយប់ថ្ងៃស្អែក” ពួកគេនិយាយ។ ហើយនាងនៅទីនេះយប់នេះ អង្គុយនៅ ទីនេះ។ ហ្នឹងហើយ។

3 បងស្រីវ៉ូស សូមក្រោកឈរមួយភ្លែត ដើម្បីឲ្យពួកគេអាច...យើងអរព្រះគុណ ដល់ព្រះអម្ចាស់។ នាងបានតមអាហារ។ នាងបាននិយាយថា “អារក្ស—អារក្ស បានវាយខ្ញុំចេញពីអ្វីៗទាំងអស់។ ខ្ញុំមកទីនេះហើយមានការបែកបាក់ជាមួយនេះ” ប្រភេទនៃជំងឺបំពង់កមួយចំនួន ជាដើម។ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់បាននាំនាងឆ្លងកាត់ ដូច្នោះយើងសប្បាយចិត្ត។ សូមអរគុណព្រះអម្ចាស់ជាទីស្រឡាញ់!

4 ឥឡូវនេះយើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែក ឥឡូវនេះ យើងទៅ—វ៉ាម៉ាដា។ ហើយកុំភ្លេចឥឡូវនេះ វានឹងមិននៅទីនេះនៅយប់ថ្ងៃស្អែកទេ វានឹងនៅវ៉ាម៉ាដា។ ហើយសន្និបាតនឹងចាប់ផ្តើមនៅយប់បន្ទាប់។ ត្រូវនៅជាមួយខ្ញុំ

មួយយប់ទៀត អ្នកដឹងទេ។

5 ដូច្នោះកាលពីយប់មិញខ្ញុំ—ខ្ញុំបានទៅឆ្ងាយណាស់ ខ្ញុំបានសន្យាជាមួយខ្លួនខ្ញុំថា ជាដំបូងនៃឆ្នាំ ថាខ្ញុំនឹងកាត់បន្ថយសារពីប៊ិប្រូន ប្រាំម៉ោង ប្រហែលជាសាមសិបបួនសិបនាទីវិញ។ ហើយដូចដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកកាលពីយប់មិញ ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំបានបញ្ចេញយោបល់ខ្ញុំកាលពីថ្ងៃអាទិត្យថា “អ្នកធ្វើបានល្អហើយ។” ដូច្នោះ—ដូច្នោះ ពិតណាស់ ខ្ញុំត្រូវតែមកជាមួយកាលពីយប់មិញ ហើយតំណើរការវា ឃើញទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានរយៈពេលហាសិបប្រាំនាទី ជំនួសឱ្យសាមសិបកាលពីយប់មិញ។

6 មកយប់នេះ ប៊ីលីបាននិយាយថា “តើប៉ានឹងអធិប្បាយពីអ្វី?”

7 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានសរសេរកំណត់ចំណាំតិចតួចមួយចំនួននៅទីនេះ និងបទគម្ពីរមួយចំនួន។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ពួកវាខ្លះ មានសារបួនឬប្រាំផ្សេងគ្នា។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមានអារម្មណ៍នៅពេលខ្ញុំចុះទៅទីនោះ ហើយមើលអ្វីដែលកំពុងកើតឡើង។”

8 បាននិយាយថា “ប៉ាបានសន្យាថានឹងអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្សឈឺទាំងអស់។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “បាទ មែនហើយ។ តើអ្នកមានកាត់ប៉ុន្មាន?”

បានឆ្លើយថា “ពីររយ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំចាប់ផ្តើមជាមួយពួកវា យប់នេះប្រសើរជាង។”

9 ហើយគាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវចាំថា ប៉ាចំណាយពេលត្រឹមតែដប់ប្រាំនាទីដើម្បីអធិប្បាយ។” ប្រាប់ថា “អ្នកបានយកវាដែលនៅសល់កាលពីយប់មិញ។” យើងនឹងត្រូវប្រញាប់ឡើង មែនទេ?

10 មែនហើយ យើងបានសន្យាជាមួយអ្នកថា យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកដែលមានកាតអធិស្ឋាន ហើយយើងមាន—យើងមានកាតព្វកិច្ចក្នុងការសន្យា ពិតណាស់។ យើងមិនអាចនាំពួកគេទាំងអស់តាមរយៈបន្ទាត់ទាំងនេះ ហើយខ្ញុំក៏មិនអាចហៅពួកគេម្នាក់ៗ ចេញនៅក្នុងទស្សនិកជន។ ទោះបីជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងប្រទានវាមកខ្ញុំក៏ដោយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចទ្រាំទ្រនឹងធ្វើវាបានទេ។ វាច្រើនពេកសម្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយ ប៉ុន្តែយើងទាំងអស់គ្នាបានស្គាល់រឿងទាំងនោះ។ យើងដឹងថា

ព្រះនៅតែជាព្រះ។ វាមិនមែនជាការជាសះស្បើយទេ។ វាជាការដែលគ្រាន់តែស្តង់ដារ ដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យយើងដឹងថា—ថាយើងនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។

11 ហើយយើងនឹងទៅ យប់នេះ ដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺទាំងអស់នោះ ពួកគេម្នាក់ៗដែលមានកាតអធិស្ឋានទាំងនោះ នឹងត្រូវបានអធិស្ឋាន។ ហើយបន្ទាប់មកនៅយប់ថ្ងៃស្អែក នៅវ៉ាម៉ាដា យើងនឹងព្យាយាមផ្តល់ខ្លះបន្ថែមទៀត ហើយចាប់ផ្តើមអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេនៅទីនោះ ព្រោះខ្ញុំនៅតែមានយប់ថ្ងៃស្អែក។ ហើយខ្ញុំគិតថាខ្ញុំមានពេលមួយយប់នៃសន្និបាត ប្រហែលជាអាហារពេលព្រឹកផងដែរ។ វាអាស្រ័យលើរបៀបដែលអ្វីៗចេញមក។

12 មានវាក្ខិនមួយចំនួនដែលមិនធ្លាប់បង្ហាញខ្លួន ខ្ញុំមិនទាន់គិតនៅឡើយទេ។ បងប្រុស ហ៊ីប៊ីក ឬនោះគឺ...[បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “អាំប៊ីហ្គី”។—អដ។] អាំប៊ីហ្គី អាំប៊ីហ្គី ខេស អាំប៊ីហ្គី។ ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំយល់ខុសទាំងអស់ នោះជាឈ្មោះអាឡឺម៉ង់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថានោះជាជនជាតិអាឡឺម៉ង់។ ដូច្នោះខ្ញុំប្រហែលជាត្រូវច្របល់-ដូចដែលយើងហៅវាថា ដោះសារ សម្រាប់គាត់។

13 ដូច្នោះ យើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់។ សម្រាប់អ្នកទាំងអស់គ្នា បើមានអ្នកប្លែកមុខខ្លះនៅទីនេះយប់នេះ យើងប្រាកដជានិរាយដែលមានអ្នកចូលរួម ហើយជឿថាព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានពរដល់អ្នក។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថានឹងគ្មានមនុស្សឈឺនៅក្នុងអាការៈទៀតទេពេលយើងចាកចេញយប់នេះ ថាព្រះអម្ចាស់របស់យើងនឹងយាងចុះមកដោយព្រះចេស្តាដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ហើយនឹងប្រោសអស់អ្នកដែលឈឺនិងរងទុក្ខ។

14 មួយរយៈមុននេះ ខ្ញុំធ្លាប់យកបុគ្គលចូលសម្ភាសន៍ពិសេស ករណីលំបាកមួយចំនួនដែលយើងមិនអាចឆ្លងកាត់បាន។ បន្ទាប់មកវាបានបង្កើតឡើងយ៉ាងលឿន រហូតដល់វាបានកើតឡើង ព្រះអម្ចាស់បានបន្តប្រទានពររហូតដល់យើងមានការរង់ចាំបីឬបួនរយ ហើយបន្ទាប់មកមនុស្សមានអារម្មណ៍ឈឺចាប់ព្រោះពួកគេនឹងរង់ចាំ។ ប្រហែលជា ពេលវេលាច្រើន អ្នកនឹងត្រូវរង់ចាំប្រហែលមួយឆ្នាំ ឬពីរឆ្នាំ ដូច្នោះដើម្បីចូលទៅក្នុងវា ឃើញទេ គ្រាន់តែនៅចន្លោះកិច្ចប្រជុំ ដើម្បីយកពួកគេមកសម្ភាសន៍។ ហើយយើងគ្រាន់តែអង្គុយរង់ចាំព្រះអម្ចាស់រហូតដល់ទ្រង់បានប្រាប់យើងពីករណីនេះ។

15 គ្មានការសង្ស័យទេ មានមនុស្សអង្គុយនៅទីនេះនៅយប់នេះ ដែលបាន

សម្ភាសន៍ពិសេស។ តើមានទេ? តោះមើលអ្នកលើកដៃឡើង។ នៅលើ
បទសម្ភាសន៍ពិសេស។ បាទ មានអង្គុយ ដូច្នោះ ហើយដឹងថាហ្នឹងហើយ។
យើងគ្រាន់តែរង់ចាំមើលថាតើព្រះអម្ចាស់នឹងមានបន្ទូលយ៉ាងណា ករណីនោះ...
ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំត្រូវបញ្ឈប់វានៅទីនេះមួយរយៈមុន។ ខ្ញុំបានប្រាប់ប៊ីលីថាយើង
មិនអាចមានបទសម្ភាសន៍ឯកជនទៀតទេ។

16 ឃើញទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំទើបតែឆ្លងផុតម្តុំប្រាំ ថ្មីៗនេះ ជាលើកទីពីរ ហើយឡើង
ទៅលើកទីបី។ ដូច្នោះនៅពេលដែលអ្នកកាន់តែចាស់ទៅៗ ហេតុអ្វី អ្នកមិនធ្វើ
អ្នក...ដូចម្តេចដែលអ្នកមិនអាចបន្តដូចដែលអ្នកធ្លាប់ធ្វើ។ ជំហានរបស់អ្នកខ្លី។
ហើយ—ហើយ ពិតណាស់ បងប្រុស ម៉ូរ៉េ មិនទាន់ដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីរឿងនោះទេ។
គាត់...ខ្ញុំគិតថាយើងនៅកន្លែងណាមួយនៅជុំវិញវ័យដូចគ្នា។

17 ប៉ុន្តែទឹកជាច្រើនបានស្រកពីទន្លេតាំងពីអ្នកនិងខ្ញុំ ហើយបងប្រុសប្រោន មក
ទីនេះជាលើកដំបូង ជាមួយបងប្រុស អេឡា និងបងប្រុសហ្គាសៀ និងបងប្រុស
ហ្វូលល័រ។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើពួកគេជាបុរសនឹងនៅទីនេះយប់នេះទេ? បងប្រុសហ្គាសៀ
បងប្រុសហ្វូលល័រ បងប្រុស អេឡា តើពួកគេនៅទីនេះទេ? លើកដៃឡើងបើ
អ្នកនៅ។ បាទ មានបងប្រុស ហ្វូលល័រ ខ្ញុំជឿ បើខ្ញុំមិនច្រឡំទេ។ បងប្រុស
អេឡានៅទីនេះ។ បងប្រុសហ្គាសៀ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាគាត់ចាកចេញពីផុននិក។ ខ្ញុំ
គិតថាត្រូវហើយ។ គាត់—គាត់បានចាកចេញពីផុននិក ហើយគាត់បញ្ចប់នៅកាលី
ហ្វ័រញ៉ា។ មែនហើយ វាពិតជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យ ហើយខ្ញុំនៅតែជឿលើសារដដែលដែល
ខ្ញុំមាននៅពេលនោះ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជា
រៀងរហូត។ ខ្ញុំគិតថាវាប្រហែល...មែនហើយ បើកគឺជាទារក។ នោះគឺប្រហែល
ដប់ប្រាំបួនឆ្នាំ។

18 ហើយឥឡូវនេះនាងគឺជាក្មេងស្រីធំ ចាស់ ធាត់ អាក្រក់មើល អង្គុយនៅទីនោះ
នៅកន្លែងណាមួយ អាយុដប់ប្រាំបួនឆ្នាំ។ តើអ្នកនៅឯណា បើកគឺ? ក្មេងប្រុស
នាងនឹងយកខ្ញុំសម្រាប់ការនោះ។ ខ្ញុំចាំថានាងដាក់ដៃខ្ញុំ។ ខ្ញុំប្រាកដជាមានការងារ
ធ្វើនៅយប់នេះ។

19 ចងចាំនៅឯព្រះវិហាររបស់បងប្រុសហ្គាសៀនៅយប់មួយ នាងគឺជាមិត្តតូច
ម្នាក់។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “យើងមានកិច្ចប្រជុំអន្តរជាតិនៅយប់នេះ។” ខ្ញុំបាន
និយាយថា “ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់ភាសាអេស្ប៉ាញ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា

“ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះជាជនជាតិអាឡឺម៉ង់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំជាជនជាតិ អៀរឡង់។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ហើយកូនស្រីតូចរបស់ខ្ញុំគឺជាជនជាតិ ឥណ្ឌា” ហើយនោះគឺជាប៊ែកគី។

20 ដូច្នោះពេលខ្ញុំចេញទៅទ្វារក្រោយ មានក្មេងស្រីម៉ិកស៊ិកម្នាក់នៅទីនោះ បាន និយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ!”

បាននិយាយថា “បាទ សម្លាញ់ចិត្ត តើអ្នកចង់បានអ្វី?”

បាននិយាយថា “តើអ្នកមិនគិតថាកូនរបស់អ្នកស្លេកបន្តិចទេឬ ដែលជា ជនជាតិឥណ្ឌា?” នាងមានសក់ទង់ដែង អ្នកដឹងទេ។

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្រាន់តែជាជនជាតិឥណ្ឌាម្នាក់ដែលកំពុង ធ្វើសកម្មភាព។”

21 មែនហើយ យើងសូមអរគុណដែលបានមកទីនេះម្តងទៀតនៅយប់នេះ។ ឥឡូវនេះមុនពេលយើងចូលទៅជិតព្រះបន្ទូល ចូរយើងចូលទៅជិតទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់ ជាព្រះបន្ទូល។ នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលត្រូវបានបើកសម្តែង នោះគឺជាទ្រង់នៅក្នុង អ្នក។

22 ដូចដែលយើងមានកាលពីយប់មិញនៅលើពូជនៃវិញ្ញាណផ្សេង តើអ្នករីករាយ ទេ សូមព្រះប្រទានពរអ្នក? ខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាពេញចិត្តក្នុងការនាំយកសារមកជូនអ្នក។ ហើយយើងឃើញថាគ្រាប់ពូជជាអ្វី។

23 ឥឡូវនេះមានសំណើរពិសេសនៅយប់នេះ គ្រាន់តែមានអ្វីពិសេសទេ? ប្រហែលជាអ្នកទាំងអស់គ្នានឹងនៅក្នុងជួរអធិស្ឋាននេះ និយាយថា “ព្រះជាម្ចាស់ អើយ សូមមេត្តា។ ពេលខ្ញុំមកអធិស្ឋាន សូមឲ្យជំនឿរបស់ខ្ញុំក្រោកឡើងដើម្បី បំពេញលក្ខខណ្ឌ។” ហើយ—ហើយប្រហែលជាមាននរណាម្នាក់បានទទួល មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ ឈឺ និងអ្វីមួយ។ តើអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃឡើង ដូច្នោះព្រះ គ្រាន់តែមើលចុះហើយនិយាយថា...ឥឡូវនេះប្រសិនបើ...អ្នកមិនដឹងថាវាធ្វើឱ្យខ្ញុំ មានអារម្មណ៍យ៉ាងណាពេលមើលទៅទីនោះ។ គ្រាន់តែមើលតម្រូវការនៅទីនេះ! បងប្អូនជាអ្នកបម្រើព្រះមើលចុះ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើវាធ្វើឱ្យខ្ញុំមាន អារម្មណ៍បែបនោះ តើវាយ៉ាងណាចំពោះព្រះវរបិតារបស់យើង? ប្រាកដណាស់។

ឥឡូវនេះចូរយើងអធិស្ឋាន។

24 ព្រះយេស៊ូវជាទីស្រឡាញ់ យើងកំពុងខិតជិតបណ្តឹងនៃសេចក្តីមេត្តាករុណា ដ៏អស្ចារ្យ តាមរយៈនាមដ៏គ្រប់គ្រាន់នេះ។ “ដ្បិតគ្មានព្រះនាមណាផ្សេងទៀត ដែលបានប្រទានមកក្នុងចំណោមមនុស្ស ដែលយើងត្រូវបានសង្គ្រោះឡើយ គឺ មានតែព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវប៉ុណ្ណោះ។” ហើយយើងមកក្នុងព្រះនាម ទ្រង់។ ហើយយើងអធិស្ឋាន ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌អើយ ថាទ្រង់នឹងទទួលយើង នៅយប់នេះ ជាកូនអ្នកជឿរបស់ទ្រង់។ ហើយអត់ទោសឱ្យការមិនជឿរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ជួយវានៅយប់នេះ ថាវាអាចថាយើងនឹងជឿទាំងស្រុងរាល់ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះនៅយប់នេះ សម្រាប់អ្វីៗទាំងអស់ដែលយើងត្រូវការ។

25 អ្នកដឹងពីអ្វីដែលនៅក្រោមដៃទាំងនេះដែលត្រូវបានលើកឡើង មានជំងឺ ខ្លះ អាចជាបញ្ហាក្នុងស្រុក ខ្លះមានបញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុ ពួកគេខ្លះនឿយហត់ ប្រហែលជា ឈប់ជឿ ខ្លះមានបាប។ ទោះបីត្រូវការអ្វីក៏ដោយ ទ្រង់លើសជាងការប្រកួត សម្រាប់សត្រូវទាំងអស់។ ដូច្នេះយើងអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ—នៅយប់ នេះ ថាយើងនឹងទទួលស្គាល់ថាសត្រូវរបស់យើង ម្នាក់ៗត្រូវបានចាញ់ សូម្បីតែ សេចក្តីស្លាប់ខ្លួនឯង។ ហើយថាយើងលើសពីអ្នកឈ្នះនៅក្នុងទ្រង់—ដែល ស្រឡាញ់យើង ហើយបានប្រគល់អង្គទ្រង់សម្រាប់យើង បានលាងយើងដោយ ព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។

26 យើងអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាការមិនជឿទាំងអស់ ការសង្ស័យ ភាពច្របូកច្របល់ ទាំងអស់ដែលមិនដូចព្រះ នឹងរត់ចេញពីយើងនៅយប់ នេះ ដើម្បីឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចមានផ្លូវនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។ សូមទ្រង់ មានបន្ទូលមកកាន់យើងតាមរបៀបអាថ៌កំបាំង។ សូមទ្រង់មានបន្ទូលមកកាន់ យើងដោយអំណាចរបស់ទ្រង់។ សូមទ្រង់ប្រោសអស់អ្នកដែល—ដែលបានស្លាប់ ខាងវិញ្ញាណ នាំមកនូវសុខភាពដល់អ្នកដែលឈឺនិងរងទុក្ខ លើកជង្គង់ទន់ខ្សោយ ដៃដែលនឿយហត់ដែលដាក់ចុះ។ ហើយអាចមានពេលវេលារីករាយ។

27 សូមឲ្យវាចេញនៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដើម្បីចាកចេញពីកន្លែងនេះ ទៅកាន់ រ៉ាម៉ាដាអ៊ីន ហើយចាប់ផ្តើមសន្និបាតដ៏អស្ចារ្យបំផុតមួយដែលមិនធ្លាប់ មាននៅក្នុងទីក្រុងនេះ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងជួបជុំគ្នា ហើយអធិស្ឋាន! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើមនុស្សដែលត្រូវបានហៅដោយ ឈ្មោះខ្ញុំ នឹងប្រមូលផ្តុំគ្នាហើយអធិស្ឋាន នោះខ្ញុំនឹងឮពីស្ថានសួគ៌។” ព្រះអង្គអើយ

ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមឲ្យការនេះកើតឡើងនៅយប់នេះ។

28 ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតា កាលដែលយើងអានព្រះបន្ទូល គ្មាននរណាម្នាក់ អាចបកស្រាយបានឡើយ លើកលែងតែទ្រង់ ទ្រង់គឺជាអ្នកបកប្រែផ្ទាល់របស់ទ្រង់ ហើយយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងបកស្រាយដល់យើងនូវរឿងដែលយើងបានអាន នៅយប់នេះ។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

29 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកជាច្រើនចង់កត់ចំណាំបទគម្ពីរដែលអ្នកបម្រើព្រះបាន អាន ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកនៅយប់នេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ ងាកទៅរកអេភេសូរ។

30 ហើយខ្ញុំបាននិយាយកាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុននៅលើអេភេសូរ របៀបដែល សៀវភៅយ៉ូស្វេគឺជាអេភេសូរនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ និងរបៀបដែលវាជាសៀវភៅនៃ ការប្រោសលោះ។

31 ហើយការប្រោសលោះមានពីរផ្នែកផ្សេងគ្នា “ចេញពី” និង “ចូលទៅក្នុង។” ដំបូង អ្នកត្រូវចេញមក។ មនុស្សខ្លះចង់នាំលោកិយមកជាមួយពួកគេ ប៉ុន្តែអ្នក ត្រូវតែចេញពីលោកិយ ដើម្បីចូលទៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកត្រូវតែចេញពីការមិនជឿ ដើម្បីចូលទៅក្នុងជំនឿ។ មិនអាចមានរឿងមួយនៅក្នុងផ្លូវរបស់អ្នកទេ។ ដើម្បីឱ្យ មានជំនឿពិតប្រាកដ អ្នកត្រូវតែទុកអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ នៅពីក្រោយ ដើម្បីចូលទៅក្នុងសេចក្តីជំនឿ។

32 ហើយនោះគឺជាសៀវភៅអេភេសូរនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ យ៉ូស្វេ។ ដែលជាកន្លែង ដែលលោកម៉ូសេតំណាងឱ្យក្រឹត្យវិន័យ មិនអាចសង្គ្រោះនរណាម្នាក់បានឡើយ ប៉ុន្តែព្រះគុណអាច ហើយនៅទីនេះយ៉ូស្វេគឺជាពាក្យដូចគ្នាដូចជាព្រះយេស៊ូវ “ព្រះយេហូវ៉ា-ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ។”

33 ហើយឥឡូវនេះ យើងបានរកឃើញថាយើងបានមកដល់អេភេសូរមួយទៀត អេភេសូរមួយទៀតឥឡូវនេះ។ កន្លែងណា ដែលនៅក្នុងនិកាយបញ្ញារបស់យើង ជាដើម ហើយកម្មវិធីរបស់យើងទាំងអស់បានមកដល់—ទន្លេយ៉ែដាន់របស់វា បន្ទាប់មកយើងត្រូវតែមាន—អេភេសូរម្តងទៀត។ យើងត្រូវតែមានការចាកចេញ ដើម្បី “ចេញមក” និង “ចូលទៅក្នុង” សម្រាប់ការលើកឡើង។

34 ឥឡូវនេះយើងនឹងអាននៅយប់នេះពីជំពូកទី២នៃអេភេសូរ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែ និយាយដូច្នោះអ្នកអាចទៅដល់—កន្លែងឬងាកទៅជំពូក។

ទ្រង់ពីដើម អ្នករាល់គ្នាក៏ស្លាប់ក្នុងការរំលង ហើយក្នុងអំពើបាបដែរ:

ជាការដែលអ្នករាល់គ្នាបានប្រព្រឹត្ត តាមរបៀបលោកីយ៍នេះ គឺតាម មេគ្រប់គ្រងរាជ្យលើអាកាស ជាវិញ្ញាណ ដែលសព្វថ្ងៃនេះ បណ្តាលមក ក្នុងពួកមនុស្សរឹងចចេស:

យើងរាល់គ្នាទាំងអស់ក៏បានប្រព្រឹត្តក្នុងពួកនោះពីដើមដែរ ដោយ សេចក្តីប៉ងប្រាថ្នារបស់សាច់ឈាមយើង ទាំងប្រព្រឹត្តិសេចក្តីដែល សាច់ឈាម និងគំនិតយើងចង់បានផង ហើយតាមកំណើតយើង នោះ យើងជាមនុស្សជាប់ក្នុងសេចក្តីខ្ជាប់ ដូចជាមនុស្សដទៃទៀតដែរ។

ប៉ុន្តែព្រះ ដែលទ្រង់មានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ ដោយព្រោះ សេចក្តីស្រឡាញ់ជាខ្លាំង ដែលទ្រង់មានដល់យើងរាល់គ្នា

ក្នុងកាលដែលយើងនៅស្លាប់ក្នុងការរំលងនៅឡើយ នោះទ្រង់ បានប្រោសឲ្យយើងរាល់គ្នាបានរស់ ជាមួយនឹងទ្រង់ ឬបាន ប្រោសឲ្យ យើងរាល់គ្នាបានរស់ ជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ (គឺដោយព្រះគុណ ដែល អ្នករាល់គ្នាបានសង្គ្រោះ)

35 ខ្ញុំចង់យកពីនោះពីរបី ឬផ្នែកនៃខនេះ “ប៉ុន្តែព្រះ” ព្រះដែលមានសេចក្តី មេត្តាករុណា ដ៏លើសលប់។

36 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់នៅទីនេះអំពីហោរា សាវ័កប៉ូល ដែល—ជាអ្នក របៀប ដែលគាត់បាននិយាយអំពីរឿងនេះ ពីរបៀប “ទ្រង់បានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ក្នុង កាលដែលយើងនៅស្លាប់។ ទ្រង់បានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ អ្នកណាដែលនៅ ស្លាប់ គឺស្លាប់ក្នុងអំពើបាប និងអំពើរំលង ដើរតាមលោកីយ សេចក្តីប៉ងប្រាថ្នានៃ សាច់ឈាម ហើយបំពេញបំណងនៃចិត្ត។ មាន...”

37 តើអ្វីបណ្តាលឱ្យមានការផ្លាស់ប្តូរនេះ អ្នកឃើញទេ? ហើយអ្វីដែលបណ្តាល ឱ្យវា “ពីការនៅស្លាប់” ដើម្បីរស់ឡើងវិញ? ប្រោសលោះមានន័យថា “បានរស់ ឡើងវិញ។” មានការផ្លាស់ប្តូរ ពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។ មិនមានអ្វីផ្សេងទៀត ទេ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតដែលអាចកើតឡើងចំពោះមនុស្សណាម្នាក់ វាអស្ចារ្យណាស់ ដើម្បីផ្លាស់ប្តូរគាត់ពីសេចក្តីស្លាប់ទៅជាជីវិត។ បុរសម្នាក់ ប្រសិនបើគាត់កំពុង ស្លាប់ ខាងរាងកាយ ហើយអាចជាសះស្បើយខាងរាងកាយ នោះជារឿងដ៏អស្ចារ្យ

ប៉ុន្តែគ្មានអ្វីអស្ចារ្យដូចពេលដែលគាត់ស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ ហើយព្រះបានប្រោស គាត់ឱ្យមានជីវិត។

38 “អ្នកធ្លាប់ កាលពីអតីតកាល បានស្លាប់។” អ្នកបានស្លាប់ហើយ។ សូម្បីតែ មនុស្សជាច្រើននៅទីនេះនៅយប់នេះ នៅ អាចមើលទៅក្រោយហើយដឹងថាអ្នក នៅស្លាប់។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនស្លាប់នៅយប់នេះ ដូចជាអ្នក កាលពីមុន? អ្នកសមនឹងធ្វើបែបនោះ ព្រោះអ្នកជាមនុស្សមានបាប “ប៉ុន្តែព្រះ ដែលមានមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។” នោះហើយ—នោះជារឿង “ព្រះដែលសម្បូរ លើសលប់។” រឿងទាំងអស់នេះដែលយើងមាន “ប៉ុន្តែព្រះ!” នោះបានធ្វើឱ្យមានការ ផ្លាស់ប្តូរនៅទីនោះ “ព្រះដែលមានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់”!

39 អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ចំពោះរឿងនោះ ដែលទ្រង់មានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏ លើសលប់។ ប្រសិនបើទ្រង់គ្រាន់តែជាអ្នកមានលុយ បើទ្រង់គ្រាន់តែជាអ្នកមាន សម្ភារៈ ដែលទ្រង់មាន ប៉ុន្តែអ្វីដែលអស្ចារ្យបំផុតនោះគឺការមានពេញដោយ សេចក្តីមេត្តាករុណា។ អូ វាជាពាក្យដ៏អស្ចារ្យអ្វីទៅហ្ន៎ របៀបដែលយើងធ្លាប់ស្លាប់។

40 ហើយយើងកំពុងនិយាយនៅយប់មុនអំពីរបៀបដែលគ្រាប់ពូជត្រូវដាប់។ ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលនៅជុំវិញមេជីវិតនោះមិនត្រឹមតែស្លាប់ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែក៏ រលួយដែរ។ បើវាមិនរលួយទេ វាមិនអាចរស់បានទេ។ ហើយការរលួយគឺ “បាន បញ្ចប់ទាំងស្រុងហើយ វាត្រូវបានបញ្ចប់។” ហើយរហូតដល់យើងទៅដល់កន្លែង ដែលគំនិតផ្ទាល់ខ្លួននិងការគិតរបស់យើងត្រូវបានបាត់បង់ទាំងស្រុងហើយវា រលួយចេញពីយើង បន្ទាប់មកមេនៃជីវិតអាចចាប់ផ្តើមរស់នៅ។

41 ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ យើងប្រហែលជា ខ្ញុំអាចចាក់បញ្ចូលគោលលទ្ធិបន្តិច នៅទីនេះ ដែលខ្ញុំមិន...បើអ្នកមិនជឿ មិនអីទេ។ នោះមិនអីទេ។ ខ្ញុំជឿវា។ ខ្ញុំ ជឿថា—ថាបុរសម្នាក់ នៅពេលដែលគាត់កើតមកក្នុងលោកនេះ ពេលអ្នកនៅក្មេង កើតមកក្នុងលោក អ្នកមិនអាចនៅទីនេះដោយគ្មានការដឹងមុនរបស់ព្រះទេ ព្រោះ ទ្រង់គ្មានដែនកំណត់ ហើយទ្រង់ជ្រាបគ្រប់រឿងទាំងអស់។ ហើយនៅពេលដែល ទារកតូចនោះកើតមកក្នុងពិភពលោក មានអ្វីនៅក្នុងទារកនោះ។ ប្រសិនបើគាត់ នឹងមានជីវិត មានអ្វីតូចមួយនៅក្នុងនោះ នៅក្នុងកូននោះ ដែលគាត់មក យូឬ ឆាប់។ គ្រាប់ពូជតូចនោះស្ថិតនៅក្នុងគាត់។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកនឹងយក...ក្នុង បទគម្ពីរបានប្រកាសយ៉ាងច្បាស់។

42 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកមានជីវិតអស់កល្បនៅយប់នេះ ប្រសិនបើយើង មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច នោះយើងតែងតែមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ពីព្រោះ មានទម្រង់តែមួយនៃជីវិតអស់កល្ប។ យើងតែងតែមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយមូលហេតុដែលយើងមាន ដោយសារតែយើងជាផ្នែកមួយនៃព្រះ។ ហើយ ព្រះគឺជារឿងតែមួយគត់ដែលអស់កល្បជានិច្ច។

43 ហើយដូចជាមិលគីស្យាដែកបានទទួលដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់ពីរអំប្រា ហាំ ហើយវាត្រូវបានជ្រើសរើសសម្រាប់ចៅ-ទូតរបស់គាត់ឈ្មោះលេវី ដែល ស្ថិតនៅក្នុងក្រលៀនរបស់អំប្រាហាំ បានថ្វាយដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់ ព្រោះគាត់ មិនទាន់ស្ថិតក្នុងក្រលៀនរបស់អំប្រាហាំទេ ពេលគាត់ជួបមិលគីស្យាដែក។ ខ្ញុំ ចង់និយាយរឿងនោះនៅកន្លែងផ្សេងទៀត ព្រឹកមួយ។ តើមិលគីស្យាដែកជា នរណា? ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ត្រឡប់មកវិញ ព្រះបានស្គាល់ក្មេងប្រុស នេះចុះមក។ ទ្រង់ជ្រាបអ្វីៗទាំងអស់។

44 ឥឡូវនេះយើងជាផ្នែកមួយនៃព្រះ។ អ្នកតែងតែជាផ្នែកមួយនៃព្រះ។ អ្នកមិន ចាំវាទេ ព្រោះអ្នកគ្រាន់តែជាគុណលក្ខណៈនៅក្នុងព្រះប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកគ្រាន់តែ នៅក្នុងគំនិតរបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ឈ្មោះរបស់អ្នក ប្រសិនបើវាធ្លាប់មាននៅលើ សៀវភៅជីវិត វាត្រូវបានដាក់នៅទីនោះមុនកំណើតផែនដី។ ទ្រង់បានដឹងថាអ្នកជា អ្វី។

45 ខ្ញុំនិយាយតែប៉ុណ្ណឹង មិនមែនដើម្បីលាយគោលលទ្ធិទេ ប៉ុន្តែនិយាយត្រង់ ដើម្បីឲ្យយើងអាចរួចផុតពីការភ័យខ្លាច និងការភ័យខ្លាចនេះ។ អ្នកមិនដឹងថា អ្នកជានរណាទេ។ អ្នកនឹងមិនទៅទេ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះអ្នកគឺជាកូនរបស់ព្រះ។ ឃើញ ទេ អ្នកតែងតែជាកូនរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ?

46 ដ្បិតនៅពេលដែលព្រះមានអ្នកនៅក្នុងការគិតរបស់ទ្រង់នៅដើមដំបូង អ្នក ត្រូវតែជាផ្នែកខ្លះនៃអ្នក ជីវិតរបស់អ្នកដែលមាននៅក្នុងអ្នកឥឡូវនេះ ត្រូវតែនៅជា មួយព្រះមុនពេលនៅទីនោះ។ មែនហើយ នៅពេលដែលគាត់ មុនពេលគាត់ ក្លាយជាសម្ភារៈនៅលើផែនដី មុនពេលមានអ្វីកើតឡើង ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ អ្នក គឺជាលក្ខណៈមួយរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់ជ្រាបថាអ្នកមានឈ្មោះអ្វី។ ទ្រង់ជ្រាបពីពណ៌ សក់ដែលអ្នកនឹងមាន។ ទ្រង់ជ្រាបអំពីអ្នក។ រឿងតែមួយគត់ដែលបានកើតឡើងគឺ នៅពេលដែលអ្នកជាមនុស្សមានបាប...

47 អ្នកទាំងអស់គ្នាអាច—អាចប្រកបជាមួយខ្ញុំលើគំនិតនេះ។ នៅពេលដែលអ្នកនៅជាក្មេងប្រុសតូច ឬក្មេងស្រីតូច អ្នកនឹងដើរជុំវិញ ហើយនឹងមានរឿងមួយចំនួនដែលនឹងគ្រាន់តែ កន្លែងដែលវាមិនរំខានក្មេងផ្សេងទៀត វាហាក់ដូចជាមានអ្វីមួយនៅក្នុងអ្នកដែលបានស្រែក។ មានព្រះនៅកន្លែងណាមួយ ប៉ុន្តែអ្នកជាមនុស្សមានបាប។ តើអ្នកចាំទេ? ប្រាកដណាស់។ ឥឡូវនេះតើនោះជាអ្វី? នោះគឺជាទម្រង់តូចមួយនៃជីវិតនៅក្នុងអ្នក។

48 ហើយបន្ទាប់មកមួយរយៈក្រោយមក អ្នកបានឮដំណឹងល្អ។ ប្រហែលជាអ្នកបានទៅព្រះវិហារ អ្នកបានជ្រើសរើសនេះនិងនោះ ហើយបានចេញពីនិកាយមួយទៅនិកាយ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយ អ្នកជាផ្នែកមួយនៃព្រះ អ្នកត្រូវតែជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកបានឮព្រះបន្ទូល អ្នកដឹងថាអ្នកមកពីណា អ្នកបានដឹងថាអ្វីជាសេចក្តីពិត។ អ្នកតែងតែ គ្រាប់ពូជគឺនៅក្នុងអ្នកជានិច្ច។ ព្រះបន្ទូលបានឃើញព្រះបន្ទូលដែលមាននៅក្នុងអ្នក នោះគឺមុនកំណើតផែនដីបានឃើញព្រះបន្ទូលហើយអ្នកមកដរាប។

49 ដូចជារឿងឥន្ទ្រិតូចរបស់ខ្ញុំ អំពីរបៀបដែលឥន្ទ្រិតូចញាស់នៅក្រោមមេមាន់។ ហើយមិត្តតូចបានដើរជាមួយសត្វមាន់ គាត់ មេមាន់បានស្រែក ហើយគាត់មិនយល់ពីការឃ្លាលរបស់នាងទេ។ ហើយ—និងសត្វមាន់តូចៗ របបអាហាររបស់ពួកគេដែលពួកគេមាននៅក្នុងចម្ការ គាត់—គាត់មិនយល់ទេ របៀបដែលពួកគេធ្វើវា។ ប៉ុន្តែមានអ្វីមួយនៅក្នុងគាត់ ហាក់ដូចជាខុសពីមាន់នោះ ព្រោះកាលដើមដំបូងគាត់ជាឥន្ទ្រិតូច ហ្នឹងហើយ។ ថ្ងៃមួយម្តាយរបស់គាត់មកតាមរកគាត់ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានឮសម្លេងស្រែករបស់សត្វឥន្ទ្រិតូច វាខុសពីការស្រែករបស់មេមាន់។

50 ហើយនោះជារបៀបដែលវាកើតឡើងជាមួយអ្នកជឿដែលកើតជាថ្មី។ អ្នកអាចឮទេវវិទ្យាទាំងអស់ដែលអ្នកចង់ឮ និងភាពខុសគ្នាទាំងអស់ដែលមនុស្សបង្កើត ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះបន្ទូលនោះបញ្ចេញពន្លឺនៅទីនោះ បន្ទាប់មកមានអ្វីមួយជាប់គាំង អ្នកមករកវា។ “អ្នកដែលធ្លាប់ស្លាប់ក្នុងអំពើបាប (ជីវិតនោះ) ទ្រង់បានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ។” ត្រូវតែមានជីវិតនៅទីនោះដើម្បីប្រោសលោះ ជាមុន។ ព្រះជាម្ចាស់ តាមរយៈការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ជ្រាបអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយយើងត្រូវបានគំរូទុកជាមុនជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ។ “អ្នករាល់គ្នាដែលធ្លាប់ស្លាប់ដោយ

អំពើបាប និងអំពើរំលង ដែលយើងទាំងអស់គ្នាធ្លាប់បានកន្លងផុតទៅហើយ ប៉ុន្តែ ទ្រង់បានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ។

51 សូមក្រឡេកមើលប៉ុល នៅពេលដែលប៉ុលគឺជាអ្នកទេវវិទូដ៏អស្ចារ្យម្នាក់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់មកទល់មុខនឹងព្រះបន្ទូលនោះ ព្រះយេស៊ូវ បានប្រោស លោះ។ គាត់មានជីវិតរស់ភ្លាមៗ ពីព្រោះគាត់ត្រូវបានតែងតាំងឲ្យក្លាយជាបែប នោះ។ នេះ...គាត់គឺជាផ្នែកមួយនៃព្រះបន្ទូល ហើយនៅពេលដែលព្រះបន្ទូល បានឃើញព្រះបន្ទូល វាជាធម្មជាតិរបស់គាត់។ រាល់ការស្រែករបស់មេមាន់ នៅក្នុងព្រះវិហារគ្រិស្តសូស្យូដក់ មិនមានឥទ្ធិពលលើគាត់ទេ គាត់បានឃើញ ព្រះបន្ទូល។ វាគឺជាផ្នែកមួយនៃគាត់។ គាត់គឺជាសត្វត្រី។ គាត់មិនមែនជាមាន់ ទេ គាត់គ្រាន់តែនៅក្នុងចម្ការជាមួយពួកគេ។ ប៉ុន្តែគាត់គឺជាសត្វត្រី តាំងពីដំបូង ម្ល៉េះ។

52 ខ្ញុំបានឮរឿងខ្លីមួយស្រដៀងគ្នានេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនស្តាប់ទៅដូចជា ការប្រមាថ ប្រហែលសត្វទាតូចកើតមកក្រោមមេមាន់ ពេលមួយ។ គាត់មិន អាចយល់បានទេ។ មិត្តតូចដែលមើលទៅគួរឱ្យអស់សំណើច ជាសត្វចម្លែក ហើយគាត់មិនអាចយល់ពីធូលីដីនិងអ្វីៗទាំងអស់។ ពួកគេកំពុងលេងនៅក្នុង ចម្ការ។ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយមេមាន់ចំណាស់បាននាំកូនតូចចេញទៅខាងក្រោយជង្រុក ហើយគាត់ធំក្លិនទឹក។ មែនហើយ គាត់បានចេញទៅដងទឹកនោះតាមដែលគាត់ អាចទៅបាន។ ហេតុអ្វី? គាត់មិនធ្លាប់នៅលើស្រះពីមុនទេ។ គាត់មិនធ្លាប់នៅក្នុង ទឹក។ ប៉ុន្តែគាត់ជាទា តាំងពីដំបូង។ រឿងតែមួយគត់ដែលគាត់ត្រូវធ្វើគឺមកធ្វើអ្វីជា របស់ខ្លួនឯង។

53 នោះជារឿងដូចគ្នានិងអ្នកជឿដែរ។ មានអ្វីមួយនៅក្នុងគាត់ នៅពេលដែល គាត់បានជួបព្រះទល់មុខគ្នា គាត់មករកអ្វីដែលជាខ្លួនឯង។ គ្រាប់ពូជនោះនៅក្នុង គាត់ ហើយវាបានប្រោសលោះ។ ខ្ញុំ ហ្នឹងហើយ គាត់ហើរឆ្ងាយពីរឿងលោកិយ។ អ្វីៗបានស្លាប់ចំពោះគាត់។ ខ្ញុំចាំថា យើងទាំងអស់គ្នាមានជីវិតរបស់យើង កាលពី អតីតកាល នៅក្នុងរឿងទាំងនោះនៃលោកិយ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលយើងកាន់របស់ ពិតនោះ អ្វីមួយដែលបានប្រោសយើង គ្រាប់ពូជតូចមួយដែលចូលមកក្នុងជីវិត បន្ទាប់មកអ្វីៗទាំងអស់នៃលោកិយបានរលួយនៅទីនោះ។ យើងលែងចង់បានវា ទៀតហើយ។

54 “អ្នកណាដែលកើតមកពីព្រះ មិនប្រព្រឹត្តអំពើបាបឡើយ។ បញ្ញាចិត្តនៃពួកអ្នកដែលថ្វាយបង្គំ នោះមិនបានដឹងថាមានបាបទៀតទេ ដោយព្រោះបានញែកសំអាតម្តងហើយ។” សំណួរអំពីបាបបានចប់ហើយ។ អ្នកក្លាយជាផ្នែកនៃព្រះនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះគ្រីស្ទបានសុគតដើម្បីលោះអ្នក។

55 ឥឡូវនេះគ្រាន់តែគិតពីអ្វីដែលយើងនឹងមាន ប្រសិនបើមិនមែនសម្រាប់ព្រះ។ ប៉ុន្តែព្រះ នៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់របស់ទ្រង់ របៀបដែលទ្រង់បានប្រោសលោះយើងនៅយប់នេះ! តើយើងនឹងទៅណានៅយប់នេះ បើមិនមានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់របស់ព្រះមកលើយើង?

56 នៅពេលដែលលោកិយមានបាបយ៉ាងខ្លាំង បុរសនោះបានធ្វើឱ្យមានអំពើពុករលួយមកលើផែនដី រហូតដល់វាធ្វើឱ្យព្រះសោកសៅដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្ស។ ក្បាលទាំងមូលគឺឈឺពេញរាងកាយទាំងមូល ហើយព្រះថែមទាំងសោកសៅដែលទ្រង់បានបង្កើតមនុស្ស។ ដូច្នោះទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញនឹងបំផ្លាញមនុស្សដែលអញបានបង្កើត។” ទ្រង់នឹងបំផ្លាញពួកគេ ពីព្រោះគាត់គ្មានអ្វីក្រៅពីអំពើពុករលួយ។

57 ហើយពូជមនុស្សទាំងមូលនឹងត្រូវបំផ្លាញចោលនៅពេលនោះ ប៉ុន្តែព្រះ ដែលមានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សស្លូតត្រង់ត្រូវវិនាសជាមួយមនុស្សមានទោសឡើយ។ ហើយទ្រង់បានចេញទៅ ហើយបានបង្កើតផ្លូវសម្រាប់អ្នកដែលចង់ចូលមក ដែលចង់ធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ ទ្រង់បានបង្កើតផ្លូវនៃសេចក្តីមេត្តាករុណាសម្រាប់អ្នកដែលចង់បានសេចក្តីមេត្តាករុណា ហើយទ្រង់បានរៀបចំទូកធម្មយ។ ម្យ៉ាងទៀត ទ្រង់បានដាក់ស្លាបខ្លះលើឥន្ទ្រីរបស់ទ្រង់ ថាពួកគេអាចហោះពីលើការជំនុំជំរះ ហើយមិនលង់ជាមួយសត្វមាន់ទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់—ទ្រង់បានបង្កើតផ្លូវនៃការរត់គេចខ្លួន នៅក្នុងថ្ងៃរបស់លោកណូអេ។ ដែលបណ្តាលឱ្យទ្រង់ធ្វើដូច្នោះ ដើម្បីផ្គត់ផ្គង់វា ពីព្រោះទ្រង់មានពេញដោយសេចក្តីមេត្តា។

58 ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីទ្រង់បានផ្តល់ផ្លូវសម្រាប់មនុស្ស ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានបដិសេធនា ឥឡូវនេះ ហេតុផលដែលពួកគេបដិសេធគឺដោយសារតែគ្មានអ្វីនៅទីនោះដើម្បីទទួលវា។ គ្មានអ្វីដែលត្រូវទទួលទេ។ ម្តាយរបស់ខ្ញុំធ្លាប់និយាយថា “អ្នកមិនអាចយកឈាមពីផ្លែត្រប់ែកបានទេ ព្រោះគ្មានឈាមនៅក្នុងផ្លែត្រប់ែក

ទេ។” ដូច្នេះប្រសិនបើគ្មានទម្រង់នៃជីវិតនៅទីនោះដើម្បីទទួលវាទេ នោះវាមិនអាចទទួលបានទេ។

59 នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកជាវិស្វិកអាចមើលទៅមុខព្រះយេស៊ូវ ហើយហៅទ្រង់ថា “បេលសេប៊ូល” ព្រោះគ្មានអ្វីនៅក្នុងពួកគេដើម្បីទទួលទ្រង់ទេ។ “ប៉ុន្តែទាំងអស់ដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នឹងមកកខ្ញុំ។” នៅទីនោះ—មានវិធីខ្លះដែលវានឹងត្រូវបានបង្ហាញ។

60 អ្នកអាចនិយាយជាមួយមនុស្សពេលខ្លះនៅតាមផ្លូវ និយាយជាមួយពួកគេអំពីព្រះអម្ចាស់ ពួកគេស៊ីចនៅចំពោះមុខអ្នក។ មែនហើយ យើងគួរតែធ្វើវាទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ប៉ុន្តែសូមស្តាប់ “គ្មានអ្នកណាអាចមកកខ្ញុំបានឡើយលើកលែងតែព្រះវរបិតាខ្ញុំទាញគាត់ជាមុន។” ព្រះត្រូវធ្វើគំនូរ។ ត្រូវតែមានជីវិត។ “ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលទ្រង់បានប្រទានមកខ្ញុំ នឹងមកកខ្ញុំ។”

61 ទ្រង់បានបង្កើតការផ្គត់ផ្គង់សម្រាប់អ្នកដែលចង់ទទួលការប្រោសលោះ។ ទ្រង់បានធ្វើការផ្គត់ផ្គង់សម្រាប់អ្នកដែលចង់ជាសះស្បើយ។ ហើយបន្ទាប់មកដោយសារតែទ្រង់បានធ្វើដូច្នោះ ធ្វើឱ្យទ្រង់មានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ដូចជាទ្រង់តែងតែមានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។ វាត្រូវតែមាន ប្រសិនបើអ្នកបដិសេធការនេះ គ្មានអ្វីនៅសល់ក្រៅពីការជំនុំជំរះទេ ពីព្រោះអំពើបាបត្រូវតែត្រូវបានជំនុំជំរះ។

62 ជាង៉ាន នៅពេលដែលគាត់ចូលទៅក្នុងសមុទ្រ—ដូចជាអ្នកក្លែងបន្លំ ដោយឃើញថាគាត់អាចចូលទៅក្នុងដូចលោកម៉ូសេបានធ្វើ។ ម៉ូសេជាមួយនឹងកងទ័ពរបស់គាត់ និងជាង៉ានជាមួយនឹងកងទ័ពរបស់គាត់ ពួកគេទាំងពីរគួរតែស្លាប់នៅក្នុងសមុទ្រ មើលទៅដូចនោះ។ ប៉ុន្តែព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាបានរេបបង្វែរត់គេចខ្លួនសម្រាប់កូនចៅហោព្រើរ (ហេតុអ្វី?) ដោយសារតែពួកគេបានដើរតាមផ្លូវនៃកាតព្វកិច្ច ពួកគេបានដើរតាមព្រះបន្ទូល។

63 ឥឡូវនេះ នោះជាវិធីតែមួយគត់ដើម្បីទទួលបានសេចក្តីមេត្តាករុណា គឺធ្វើតាមការណែនាំដែលព្រះបានប្រទានឱ្យយើងធ្វើតាម។ នោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលទ្រង់អាចបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណា គឺនៅពេលដែលយើងធ្វើតាមអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាធ្វើ។

64 ដូចជាការជជែកដេញដោលគ្នាមិនយូរប៉ុន្មានទេ ជាមួយអ្នកបម្រើព្រះម្នាក់ ដែលបាននិយាយថាខ្ញុំកំពុងបង្រៀនគោលលទ្ធិសាវកនៅថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបាន និយាយអំពីវាកាលពីមួយរយប់ឬពីររយប់មុន ឬពេលខ្លះ អំពីរបៀបដែលគាត់បាន និយាយថា “អ្នកកំពុងព្យាយាមចាក់បញ្ចូលទៅក្នុងសម័យកាលនេះ គោលលទ្ធិ របស់សាវក។” គាត់ថា “សម័យកាលសាវកបានឈប់ជាមួយពួកសាវក។”

ហើយខ្ញុំបានសួរគាត់ថា “មែនហើយ តើអ្នកជឿព្រះបន្ទូលទេ?”

គាត់បាននិយាយថា “បាទជឿ។”

65 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វិវរណៈ ២២:១៨ ចែងថា ‘អ្នកណាដែលយកពាក្យមួយ ចេញពីនេះ ឬបន្ថែមពាក្យមួយទៅក្នុងវា’ មិនមែនត្រឹមតែពីរពាក្យទេ ពាក្យមួយ យកពាក្យមួយចេញ។”

បាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿ។”

66 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ហើយខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកពីកន្លែងដែលសម័យសាវកត្រូវ បានផ្តល់ឱ្យ ពរជ័យរបស់សាវកត្រូវបានផ្តល់ឱ្យក្រុមជំនុំ ឥឡូវនេះអ្នកប្រាប់ខ្ញុំពី កន្លែងដែលព្រះបានយកវាចេញពីក្រុមជំនុំ ដោយព្រះបន្ទូល។ អ្នកមិនអាចធ្វើវា បានទេ វាមិននៅទីនោះទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះសូមចាំថា ពេត្រុស នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ គាត់គឺជា—អ្នកណែនាំនៃសម័យសាវក។ ហើយគាត់បាន ប្រាប់ពួកគេទាំងអស់ថា ‘ចូររំលែក ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាប ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាននៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតសេចក្តីសន្យាគឺសម្រាប់អ្នក និងកូនៗរបស់អ្នក ហើយ ចំពោះអ្នកដែលនៅឆ្ងាយ សូម្បីតែជាច្រើនតាមដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះនៃយើង ទ្រង់នឹងហៅ។”

67 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកចង់ស្តាប់ការលើកឡើងរបស់មេមាន់និកាយមួយចំនួន ហើយរស់នៅទីនោះនៅក្នុងរឿងនៃលោកិយ បន្ទាប់មកវាបង្ហាញថាមានអ្វីខុស។ ដោយសារតែ នោះគឺជាព្រះបន្ទូល។ “អ្នកណាដែលចង់បាន អាចមកបាន។” ហើយប្រសិនបើអ្នកមានឆន្ទៈ អ្នកគួរតែមក។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមិនមានឆន្ទៈទេ នោះអ្នកស្ថិតក្នុងស្ថានភាពសោកសៅ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមានឆន្ទៈមក សូមមក តាមរូបមន្តរបស់ព្រះ!

68 ហើយទ្រង់មិនដែលបរាជ័យក្នុងការបំពេញអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យាឡើយ។ ខ្ញុំធ្លាប់នៅក្មេង ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំចាស់ ខ្ញុំមិនដែលឃើញទ្រង់បរាជ័យនៅក្នុង ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ។ ដោយសារតែទ្រង់អាចធ្វើអ្វីបានប៉ុន្តែមិនមែនការបរាជ័យ ឡើយ។ ទ្រង់មិនអាចបរាជ័យបានទេ។ ព្រះមិនអាចទេ។ វាមិនអាចទៅរួចទេដែល ព្រះបរាជ័យ ហើយនៅតែជាព្រះ។ ទ្រង់ត្រូវតែ មិនបរាជ័យ។

69 ឥឡូវនេះកងទ័ពរបស់ជាវ៉ានបានព្យាយាមក្លែងបន្លំ ពីព្រោះពួកគេមិនត្រូវ បានគេហៅ ហើយពួកគេមិនមានជីវិតនោះទេ។ ចូលទៅក្នុង...ការសន្យាមិនត្រូវ បានផ្តល់ឱ្យជាវ៉ានទេ។ ការសន្យាមិនបានផ្តល់ឱ្យគាត់នូវទឹកដីសន្យាទេ។

70 ហើយអ្នកក្លែងបន្លំ ព្យាយាមធ្វើតាមអ្នកជឿពិតប្រាកដម្នាក់ដែលត្រូវបាន ហៅបែបនោះ គ្រាន់តែជាការចំអកចេញពីវា។ នោះហើយជាបញ្ហាជាមួយ ប្រព័ន្ធសាសនារបស់យើងសព្វថ្ងៃនេះ មានមនុស្សច្រើនពេកព្យាយាមក្លែងបន្លំ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មនុស្សជាច្រើនព្យាយាមក្លែងបន្លំពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក មនុស្សជាច្រើនព្យាយាមក្លែងបន្លំសម័យសារវា។ វាគឺសម្រាប់អ្នកជឿ ហើយ តែមួយគត់។ ព្រះបានបង្កើតផ្លូវមួយ សម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា ដែល កូនចៅរបស់ទ្រង់នឹងមិនវិនាសឡើយ។ ទ្រង់បានបង្កើតផ្លូវសម្រាប់ពួកគេ។

71 ឥឡូវនេះ ជាវ៉ានព្យាយាមបន្ត គាត់បានលង់ទឹកនៅក្នុងទឹកដែលបាន សង្គ្រោះម៉ូសេនិងក្រុមរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះ ម៉ូសេមិនបានលង់ទឹកទេ ពីព្រោះព្រះ សម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាចំពោះពួកគេដែលកំពុងដើរតាមវិធីដែលទ្រង់បាន ប្រទាន។ អាម៉ែន។

72 តើអ្នកអាចមើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យទេ? ថាយប់នេះ មនុស្សដែល មិនជឿលើការព្យាបាលដ៏ទេវភាព មនុស្សដែលមិនជឿលើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ តើពួកគេអាចទទួលបានអ្វី? ព្រះជាម្ចាស់សំបូរទៅដោយ សេចក្តីមេត្តាករុណាដល់អ្នកដែលនឹងដើរតាមទ្រង់ មិនមែនបន្ទាប់ពីគោលលទ្ធិទេ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីព្រះ។

73 ព្រះជាព្រះបន្ទូល ហើយវាបានក្លាយជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅ ក្នុងចំណោមពួកយើង ឥឡូវនេះ ដើម្បីឱ្យទ្រង់អាចនាំមកនូវលក្ខណៈផ្សេងទៀត របស់ព្រះ។ រូបកាយព្រះយេស៊ូវ គឺជារូបកាយរបស់ព្រះ ជាគុណលក្ខណៈ។ ម៉ូសេ បានឃើញទ្រង់ឆ្លងកាត់ ផ្នែកខាងក្រោយនៃទ្រង់ គ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញព្រះ

ភ័ក្ត្រទ្រង់ទេ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះយើងបានឃើញទ្រង់ យើងបានឃើញទ្រង់ ឃើញទ្រង់ ជាយញ្ញបូជា។ ឥឡូវនេះ ឃើញទេ ទ្រង់គឺជាគុណលក្ខណៈរបស់ព្រះ ដែលត្រូវ បានបង្ហាញ ព្រះបន្ទូល។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មាន។

74 ហើយនៅពេលដែលអ្នកជឿណាមួយមករកព្រះ គាត់បានក្លាយជា គុណលក្ខណៈរបស់ព្រះនៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ គាត់ត្រូវបានប្រើដើម្បីបង្ហាញ ព្រះបន្ទូលដែលបានសន្យាសម្រាប់ថ្ងៃនោះ។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ ព្រះដែល ពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ មិនដែលទុកយើងចោលដោយគ្មាន ទីបន្ទាល់ឡើយ។ ទ្រង់មានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។

75 ឥឡូវនេះយើងឃើញថាព្រះជាម្ចាស់មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណាចំពោះ លោកម៉ូសេនៅទីនោះនៅក្នុងសមុទ្រស្លាប់នោះ នៅសមុទ្រក្រហមនៅទីនោះ។ បន្ទាប់មកនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះ នៅក្នុងនិក្ខមនំ ១៩:៤ ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ខ្ញុំបាននាំអ្នកនៅលើស្លាបឥន្រ្ទី នាំអ្នកមកឯខ្ញុំ។ លើកវានៅលើស្លាប ឥន្រ្ទី ហើយនាំអ្នកមកឯខ្ញុំ!” មានបុរសផ្សេងទៀតនៅកណ្តាលសមុទ្រនៅទីនោះ ព្យាយាមក្លែងបន្លំ។ ប៉ុន្តែអ្វី? “ទ្រង់បានយកវានៅលើស្លាបឥន្រ្ទី។”

76 ឥឡូវនេះ ព្រះតែងតែប្រដូចហោរារបស់ទ្រង់ទៅនឹងសត្វឥន្រ្ទី។ ហើយតើវា ជាអ្វី? ម៉ូសេគឺជាអ្នកនាំសាររបស់ទ្រង់។ ហើយពួកគេបានដើរតាមលោកម៉ូសេ ហើយនោះគឺជាស្លាបរបស់ឥន្រ្ទីដែលពួកគេត្រូវបានគេយកទៅ ដោយសារតែគាត់ កំពុងរង់ចាំសាររបស់ព្រះ។ ហើយប្រជាជនបានធ្វើតាម។ ពួកគេបានដើរតាមព្រះ នៅពេលដែលពួកគេដើរតាមម៉ូសេជាមួយនឹងសារនៃការរំដោះរបស់ទ្រង់។ ហើយ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទ្រង់ ពួកគេមិនបានវិនាសជាមួយអ្នកដែលមិនជឿទេ។” ពីព្រោះព្រះមានមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ចំពោះពួកគេ ពីព្រោះពួកគេកំពុងធ្វើតាម បញ្ញត្តិរបស់ទ្រង់។ ព្រះចង់ឱ្យយើងធ្វើតាមបញ្ញត្តិរបស់ទ្រង់។

77 យើងអាចនិយាយដូចគ្នាអំពីកូរ៉ានិងអំពីដាថាននិងក្រុមមនុស្សមិនជឿរបស់ ពួកគេ ដូចដែលពួកគេបានព្យាយាមក្លែងបន្លំ។ ពួកគេបានព្យាយាមបញ្ចូលអ្វីមួយ ទៅក្នុងកម្មវិធីរបស់ព្រះ។ ពួកគេមិនចូលចិត្តកម្មវិធីមនុស្សតែម្នាក់ទេ។ ពួកគេមិន ចូលចិត្តវាទេ។ ពួកគេត្រូវតែមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ កូរ៉ាបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី មានមនុស្សបរិសុទ្ធច្រើនជាងលោកម៉ូសេ។ អ្នកធ្វើដូចជាអ្នកជាឆ្នើរតែមួយគត់នៅ លើ... ឬគ្រួសតែមួយគត់នៅលើឆ្នើរ។” ហើយបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ... អ្នកមិនគួរ

ធ្វើដូច្នោះទេ? ហើយមានបុរសជាច្រើនទៀតនៅទីនេះ។”

78 ហើយលោកម៉ូសេបានដឹងថាគាត់នឹងនាំកុមារទាំងនោះចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា ពីព្រោះការសន្យាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យគាត់។ ហើយគាត់ត្រូវតែនាំពួកគេទៅទឹកដីសន្យា។

79 ហើយថ្ងៃនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគង់នៅទីនេះដើម្បីបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយនោះជាស្លាបឥន្រ្ទីដែលយើងរំពឹងថាជិះលើ មិនមែនទេវវិទ្យាដែលមនុស្សបង្កើតទេ។ ប៉ុន្តែយើងត្រូវជិះលើស្លាបរបស់ឥន្រ្ទី ទៅទឹកដីសន្យា។

80 ហើយនៅទីនេះពួកគេនឹងយកមាន់មួយចង្កោមនៅទីនោះ ក្នុងវាបានគិតថា អ្នកដឹងទេ មកជុំវិញ ការក្លែងបន្លំនេះ ឥន្រ្ទី។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានធ្វើព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូលថា “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីពួកគេ” ហើយទ្រង់បានលេបទៅក្នុងដី។ ទ្រង់នឹងលេបយករឿងទាំងមូល ការបង្កើតទាំងមូល ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់មានមេត្តាករុណាដល់អ្នកដែលព្យាយាមធ្វើតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ជានិច្ចកាលព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។ ពួកគេជាច្រើនមកនៅខាងលោកម៉ូសេ ហើយព្រះបានបើកផែនដីឡើង ហើយលេបអ្នកមិនជឿ។ ទ្រង់អ្នក—អ្នកមិនជឿ នឹងវិនាសជានិច្ច។

81 អ្នកដែលមិនជឿ ទោះបីជាពួកគេចេញមកហើយដើរមួយសន្ទុះក៏ដោយ ប៉ុន្តែពួកគេ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ពួកគេម្នាក់ៗ បានស្លាប់។” ការស្លាប់គឺជា “ការបំផ្លាញ។” ពួកគេបានស្លាប់ហើយ។ គ្រាន់តែគិតពីពួកគេ។ ពួកគេចេញមកឃើញការអស្ចារ្យរបស់ព្រះ ឃើញព្រះហស្តដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ រីករាយនឹងនំម៉ាណា ហើយចេញពីទីនោះហើយស្តាប់បុរសម្នាក់ឈ្មោះបាឡាម ដែលបង្ខូចផ្លូវរបស់ព្រះ ដោយការបង្រៀនរបស់គាត់ផ្ទុយនឹងព្រះបន្ទូល “យើងទាំងអស់គ្នាជាបងប្អូនដូច្នោះសូមចូលរួមទាំងអស់គ្នា។”

82 នោះជាប្រព័ន្ធបាឡាមមួយទៀតដែលកើនឡើង ថ្ងៃនេះ “តោះទាំងអស់គ្នា។” វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ចូរដើរជាមួយឥន្រ្ទី ព្រះយេស៊ូវឥន្រ្ទី។ អ្នកគឺជាសត្វឥន្រ្ទី។

83 មានតែបីនាក់ប៉ុណ្ណោះដែលបានសង្គ្រោះចេញពីក្រុមទាំងមូល ម៉ូសេ កាលែប និងយ៉ូស្វេ។ ពួកអ្នកដទៃទៀតបានស្លាប់នៅទីរហោស្ថាន ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ នៅក្នុងយ៉ូហានដំពូកទី៦។ ព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណា នឹង

មិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេវិនាសទេ ព្រោះ ជាមួយអ្នកមិនជឿដែលនៅសល់។ ពួកគេ ទាំងអស់គ្នាបានស្លាប់នៅទីនោះក្នុងទីរហោស្ថាន ហើយពួកគេបានស្លាប់។ ព្រះ បានសង្គ្រោះម៉ូសេនិងអ្នកជឿឥន្ទ្រី ពីព្រោះពួកគេគោរពព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

84 ហើយថ្ងៃនេះ មិត្តអើយ វិធីតែមួយគត់ដែលយើងអាចទទួលបានការពេញចិត្ត ចំពោះព្រះ ព្រះគឺសម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា សព្វថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែយើងត្រូវគោរព នូវអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលអំពីវា។ អ្នកមិនអាចយកអ្វីដែលនរណាម្នាក់និយាយ បានទេ។ អ្នកត្រូវតែយកអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូល។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមឲ្យ ពាក្យរបស់មនុស្សទាំងអស់ក្លាយជាពាក្យកុហក ហើយពាក្យខ្ញុំជាពាក្យពិត។”

85 ថ្ងៃនេះយើងត្រូវបានប្រាប់ថា “អ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ” នៅកន្លែងជាច្រើន “គឺចូលរួម ព្រះវិហារ មានគោលលទ្ធិ ឬអ្វីមួយដូចនោះ ឬនិយាយការអធិស្ឋាន ឬដាក់ឈ្មោះ របស់អ្នកនៅលើសៀវភៅ ឬត្រូវបានប្រោះ ឬទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីខ្លះ ឬអ្វី មួយដូចនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។” ប៉ុន្តែវាខុស។

86 ដើម្បីក្លាយជាឥន្ទ្រីរបស់ព្រះ អ្នកត្រូវតែធ្វើតាមព្រះបន្ទូលពីមួយថ្ងៃទៅមួយថ្ងៃ។ អ្នកត្រូវតែបន្ត ចិញ្ចឹមនៅលើព្រះបន្ទូល។

87 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញពួកគេ បន្ទាប់ពីពេលនេះ តូចៗត្រូវម្តងទៀត ចុះ ខ្សោយក្នុងជំនឿ បន្ទាប់ពីព្រះបានបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណាដល់ពួកគេ។ ហើយ យើងឃើញថាពួកគេតូចៗត្រូវជាមួយព្រះ ហើយនៅពេលដែលពួកគេធ្វើ ពួកគេ បានស្លាប់ដោយពស់ចឹក។ មែនហើយ ពួកគេសមនឹងទទួលបានវា។ ពួកគេ ពិតជាបានធ្វើ។ អ្នកណាដែលច្រឡំព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយធ្វើរឿងទាំងនេះ ដែលពួកគេបានធ្វើ ពួកគេសមនឹងស្លាប់។ ពួកគេម្នាក់ៗប្រាថ្នាចង់ស្លាប់នៅទី រហោស្ថាន។

88 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេឈឺខ្លាំងដែលសូម្បីតែគ្រូពេទ្យម៉ូសេ និងគ្មាននរណា ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេមិនអាចធ្វើអ្វីបានអំពីវា ហើយពួកគេត្រូវស្លាប់រាប់ពាន់ នាក់ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា ទ្រង់បានបង្កើត ផ្លូវរត់គេចសម្រាប់អ្នកដែលនឹងជឿទ្រង់។ ទ្រង់បានបង្កើតថ្នាំបន្ទាបសម្រាប់វា ដោយបង្កើតពស់លង្ហិន។ ព្រះនៅក្នុងអ្នកមានរបស់ទ្រង់... ព្រះបានបង្កើតផ្លូវនៃការ រត់គេចខ្លួន ដូច្នេះកូនដែលជឿរបស់ទ្រង់អាចជាសះស្បើយ។

89 ព្រះចាប់អារម្មណ៍លើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខុស អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នក ទន្ទឹងរង់ចាំ។ រាល់ការដើរនៃជីវិត ព្រះចាប់អារម្មណ៍នឹងអ្នក។ អ្នកគឺជាកូន របស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់ពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។ ទ្រង់ចង់ធ្វើ សម្រាប់អ្នក។

90 មនុស្សបានធ្វើបាបនៅពេលក្រោយ ដោយយករឿងដូចគ្នានេះដែលព្រះបាន ធ្វើដង្ហាយធួនសម្រាប់ពួកគេ ដោយពស់លង្ហិន ដែលតំណាងឱ្យអំពើបាបបាន ជំនុំជំរះរួចហើយ ហើយពួកគេបានថ្វាយអំណោយនោះ។ ហើយវាបានធ្វើបាប ម្តងទៀត។ “ព្រះនឹងមិនចែកចាយសិរីល្អរបស់ទ្រង់ជាមួយនរណាម្នាក់ឡើយ។” ដូច្នោះ យើងមិនអាចមានព្រះពីរ បី បួនបានទេ។ មានព្រះតែមួយ។ ទ្រង់នឹងមិន ចែកចាយសិរីល្អរបស់ទ្រង់ជាមួយអ្វីផ្សេងទៀតទេ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ តែមួយគត់ ឃើញទេ ដូចសាសន៍ដទៃមានព្រះជាច្រើន។ យើងមានព្រះតែមួយ ហើយទ្រង់នឹង មិនចែកចាយសិរីល្អរបស់ទ្រង់ជាមួយអ្នកដទៃទេ ទ្រង់ក៏មិនអនុញ្ញាតឱ្យអ្វីធ្វើជា រូបព្រះនៅចំពោះមុខទ្រង់ដែរ។ ទោះបីជាទ្រង់បានធ្វើដង្ហាយធួនសម្រាប់ប្រជាជន ហើយវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វាជាការត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេក្លាយជា រូបព្រះ នោះពួកគេមានបញ្ហា។

91 ឥឡូវនេះវាគ្រាន់តែជារឿងដដែលនេះ ខ្ញុំគិតថាវាបានកើតឡើងចំពោះសម័យ ក្រុមជំនុំរបស់យើង។ ព្រះបានបញ្ជូនសាររបស់ម៉ាទីនលូធើមកយើងជាមួយនឹង សាររបស់គាត់ ចនវេសលី សារពេនទីកុស្ត ប៉ុន្តែតើយើងបានធ្វើអ្វីជាមួយវា? រឿង ដូចគ្នាដែលពួកគេបានធ្វើជាមួយពស់លង្ហិននោះ យើងបានចាត់ទុកវាថា “ខ្ញុំជា កម្មសិទ្ធិរបស់នោះ ហើយខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នោះ។” អ្នកឃើញទេ អ្នកជាកម្មសិទ្ធិ របស់អ្វីមួយដោយគ្មានភាពស្មោះត្រង់ដែលភ្ជាប់ជាមួយនឹងការថ្វាយបង្គំព្រះពិតនៃ ព្រះបន្ទូល។

92 តើមានអ្វីកើតឡើង? ព្រះគម្ពីរ យើងត្រូវបានប្រាប់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ថា “ហោរា បានយករូបព្រះនោះ ហើយបំផ្លាញវា។” ហាលេលូយ៉ា!

93 អ្វីដែលយើងត្រូវការនៅលើឆាកថ្ងៃនេះគឺជាហោរាដែលនឹងបំផ្លាញរូបព្រះនៃ និកាយ ដែលគិតថាពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងឋានសួគ៌ជាកម្មសិទ្ធិរបស់គោលលទ្ធិឬ និកាយមួយចំនួន ត្រូវការបំផ្លាញហើយដុតចោល បោះចោល។ ព្រះពេញដោយ សេចក្តីមេត្តាករុណា។ ទ្រង់មានសេចក្តីមេត្តាករុណា។ នៅថ្ងៃនោះនៅពេលដែល

យើងទាំងអស់គ្នានឹងស្ថិតនៅក្នុងភាពរីករាននៃភាពងងឹតនៅទីនោះ ប៉ុន្តែព្រះដែលសម្បូរដោយមេត្តាករុណា បានបញ្ជូនយើងនូវព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិតប្រាកដជាមួយនឹងការបកស្រាយផ្ទាល់របស់ទ្រង់ចំពោះវា នៅទីនេះក្នុងអាការៈរាល់យប់ៗ ព្រះជាម្ចាស់ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់របស់ទ្រង់ តើយើងឃើញថាទ្រង់អស្ចារ្យយ៉ាងណា! បាទ មែនហើយ។

94 ឥឡូវនេះអ្វីដែលពួកគេបានគិតថាពួកគេអាចធ្វើបានគឺគ្រាន់តែទៅរកពស់នេះ ឬរបស់តូចនេះដែលព្រះបានបង្កើតនៅទីនោះ មានម៉ូសេដើម្បីធ្វើហើយព្យួរនៅលើបង្គោល ហើយពួកគេអាចជាសះស្បើយដោយគ្មានភាពស្មោះត្រង់។ ពួកគេគ្រាន់តែឈរហើយមើលវា។ ហើយពួកគេបានថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ហើយព្រះបានចាត់ហោរាម្នាក់មក ហើយបំផ្លាញវា។

95 ឥឡូវនេះ អស់អ្នកដែលបដិសេធមិនមើលសត្វពស់នោះនៅទីរហោស្ថានពួកគេបានវិនាស។ ឥឡូវនេះព្រះជាម្ចាស់ធ្វើផ្លូវមួយ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកបដិសេធមិនមើលវា ប្រសិនបើអ្នកនឹងអង្គុយឆ្លងកាត់ផ្លូវ ប្រសិនបើអ្នកនឹងប្រកាន់ខ្ជាប់នូវគោលលទ្ធិមួយចំនួនហើយបដិសេធមិនមើលទៅត្រង់ចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយមើលថាតើវាត្រូវឬអត់ អស់អ្នកដែលបដិសេធមិនមើល ពួកគេបានវិនាស។ ហើយព្រះគឺជាព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ។ ហើយអស់អ្នកដែលបដិសេធមិនមើល ក៏ត្រូវវិនាស។ ថ្ងៃនេះក៏ដូចគ្នាដែរ។

96 បន្ទាប់មកមនុស្សបានធ្វើបាបនៅពេលក្រោយ ហើយដូចដែលពួកគេតែងតែធ្វើ ហើយបានបង្កើតរូបព្រះចេញពី—ចេញពីវា ធ្វើឱ្យវា—ជា—មួយ...ទទួលបានព្យាយាមព្យាបាលដោយគ្មានភាពស្មោះត្រង់ ហើយពួកគេ “ជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្វីមួយ” និងវិធីដែលយើងធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ។ ហើយឥឡូវនេះយើងឃើញនៅពេលនោះ ភាពខុសគ្នារបស់វាគឺថាព្រះ...

97 វាជាដង្វាយធួនដ៏ល្អ និងជាសញ្ញាល្អសម្រាប់ពេលនោះ។ ពេលនោះ វាមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែជាពេលវេលាសម្រាប់ការធ្វើដំណើរនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលវានឹងដំណើរការសម្រាប់ការធ្វើដំណើរនោះ។

98 ហើយសារដែលម៉ាទីនលូធើបាននាំយកមក ពីការរាប់ជាសុចរិត គឺត្រឹមត្រូវសម្រាប់សម័យរបស់លូធើ។ នោះគឺឆ្ងាយដូចដែលវាបានទៅ។

99 ការរាប់ជាបរិសុទ្ធគឺល្អនៅសម័យរបស់វេសលី។ នោះជាឆ្ងាយដូចដែលវាបាន ទៅ។

100 បន្ទាប់មកយើងចូលទៅក្នុងយុគសម័យពេនទីកុស្ត។ ហើយការស្តារ ឡើងវិញនូវអំណោយទានគឺជារឿងល្អណាស់ វាជាការល្អតាមសម័យកាល ប៉ុន្តែ យើងនឹងលើសពីនោះឥឡូវនេះ។ យើងលើសពីនោះ គឺប្រាកដថាមានពិភពលោក មួយ។ យើងត្រូវតែលើសពីរឿងនេះ ព្រោះយើងបានធ្វើដូចគ្នាជាមួយវាដែលពួកគេ បានធ្វើពីមុនមក បង្កើតជាប្រព្រះចេញពីវា។ “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់លំដាប់នេះ ខ្ញុំជា កម្មសិទ្ធិរបស់លំដាប់នោះ។”

101 ព្រះនឹងបញ្ជូននរណាម្នាក់ដែលនឹងបំបែករឿងនោះហើយហែកវាជាបំណែក ហើយបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដែលជាព្រះបន្ទូលពេញលេញ។ ចំណាំ។ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ឥឡូវនេះយើងឃើញថាវាជាការពិត។ ព្រះដែល ពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់!

102 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលហោរាបានបំផ្លាញវា វាបានបន្ទូលទុកពួកគេដោយ គ្មានទិសម្តាល់នៃការព្យាបាលណាមួយ នៃដង្វាយធួន ព្រោះរូបព្រះរបស់ពួកគេ ត្រូវបានបំផ្លាញ។ ប៉ុន្តែព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ បានធ្វើឱ្យមួយផ្សេងទៀតឱ្យពួកគេ។ ហើយតើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? ទ្រង់ធ្វើឱ្យទឹកនៅ អាងទឹកនៅព្រះវិហាររង្គើរ ហើយមនុស្សជាច្រើនបានមក ហើយបានជាសះស្បើយ ដោយការចូលទៅក្នុងទឹកនេះ។ ព្រះយេស៊ូវយាងចុះមកដរាងទឹកដដែលនោះ ឃើញបុរសម្នាក់ដេកនៅទីនោះជាច្រើនឆ្នាំ រង់ចាំការនៃរង្គើរនៃទឹក។ ឃើញព្រះ ពេញដោយក្តីមេត្តា! ទោះបីពួកគេបានថ្វាយបង្គំប្រព្រះ ទោះបីហោរាត្រូវហែកវា ចេញក៏ដោយ ព្រះបានបង្កើតវិធីមួយផ្សេងទៀតសម្រាប់ពួកគេ ពីព្រោះទ្រង់មាន សេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។ ទ្រង់ចង់ឱ្យពួកគេជាសះស្បើយ ហើយទ្រង់ បានបង្កើតផ្លូវសម្រាប់ការព្យាបាលដល់ពួកគេ។

103 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មកវាបានបន្ត ពិភពលោកកាន់តែមានបាប និងកាន់តែមាន បាបគ្រប់ពេលវេលា។ ហើយទីបំផុតលោកិយមានបាបយ៉ាងខ្លាំងដែលព្រះអាច បំផ្លាញវា ទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាឡាគី៤ថា “លុះត្រាតែខ្ញុំមក ហើយវាយផែនដី ដោយបណ្តាសា។” ទ្រង់អាចធ្វើវាបាន គ្រាន់តែជាសំណួរ។

104 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកព្រះ ដែលមានសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ ទ្រង់បាន

បញ្ជូនព្រះអង្គសង្គ្រោះមួយអង្គ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះយេស៊ូវ ឲ្យធ្វើជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ និងអ្នកព្យាបាល។ ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “កាលលោក ម៉ូសេលើកពស់លង្ហិនឡើងនៅទីរហោស្ថាន ដូច្នោះកូនមនុស្សត្រូវតែត្រូវបាន លើកឡើង” សម្រាប់គោលបំណងដូចគ្នា។ ទ្រង់ ជាដង្វាយធួន នោះគឺជាអ្វីដែល យើងបានទាមទារ គ្មានអ្វីក្រៅពីដង្វាយធួន។ អ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានទិញដោយ ព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ នោះគឺជាអ្វីដែលយើងបានទាមទារ។ ហើយព្រះគម្ពីរ បានចែងថា “ទ្រង់បានរងរបួសដោយសារអំពើវិលងរបស់យើង ទ្រង់ត្រូវបានជាំ ដោយសារអំពើទុច្ចរិតរបស់យើង ត្រូវបានវាយធ្លាលសម្រាប់សន្តិភាពរបស់យើង គឺនៅលើទ្រង់ ហើយជាមួយនឹងស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” នោះហើយជាអ្វីដែលយើងអាចទាមទារ ពីព្រោះនោះជាអ្វីដែលដង្វាយធួន ដែល យើងឈរសម្រាប់ បានបញ្ជាសម្រាប់យើង។ ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តា!

105 នេះគឺដើម្បីជាដង្វាយធួនដ៏អស់កល្បជានិច្ច ពីព្រោះទ្រង់បានយាងមកដោយ អង្គទ្រង់ផ្ទាល់។ ព្រះបានយាងមកដោយអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ ក្នុងទម្រង់ជាសាច់ឈាម ដែលមានបាប ដើម្បីធ្វើ—ជា—ជា—ដង្វាយធួនដ៏អស់កល្បជានិច្ច ហើយបាន រងទុក្ខក្នុងសាច់ឈាម ហើយបានធ្វើដង្វាយធួន ហើយត្រឡប់មកវិញនៅក្នុង ទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីបញ្ជាក់ពីដង្វាយធួននោះ។ កន្លែងដែលគ្មាន ពស់លង្ហិន ឬគ្មានបញ្ហាអាចធ្វើវាបាន វាទាំងអស់បានចម្កលបង្ហាញដង្វាយធួនដ៏ ល្អឥតខ្ចោះនោះ។ ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់បានធ្វើរឿង នេះ។

106 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃនេះ ជាថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ យើងបានឆ្លងកាត់សម័យ ក្រុមជំនុំទាំងនេះ ហើយបានពន្យល់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលនៅឆ្ងាយពីនោះ។ អ្នកទេវវិទូ របស់យើងនៅសម័យនោះបានបាត់បង់ផ្នែកខាងនោះ។ ពួកគេពន្យល់ពីវាទៅ ឆ្ងាយ នៅថ្ងៃខ្លះ សម័យខ្លះ អ្វីផ្សេងទៀត ត្រឡប់មកវិញ ពីអតីតកាល។ ហើយការ ព្យាបាលដ៏ទេវភាពគឺគ្រាន់តែជាការលេងសើចប៉ុណ្ណោះ ស្ទើរតែមិនបានរកឃើញ នរណាម្នាក់ដែលនឹងជឿវា។ ពួកគេបានលេងសើចនឹងវា។ មិនលើសពីម៉ែឆ្នាំមុន ទេ ពួកគេលេងសើច។ ពួកពេទ្យទឹកស្អុយបានគេចចេញពីវា។ ពួកគេបានចាប់ផ្តើម នៅដើមជំបូង ប៉ុន្តែពួកគេបានចេញពីវា។

107 សូមមើលពីរបៀបដែលពួកគេបានធ្វើ។ ឥឡូវនេះពួកគេមាននិកាយរុំព្រ

រត់ចេញដើម្បីបង្កើតឱ្យពួកគេម្នាក់ៗក្លាយជាគោលលទ្ធិជាដើម។ លើកលែងតែ ជំនួសឱ្យការទទួលយកពន្លឺ ដូចជាពន្លឺចូលមក ពួកគេបានរៀបចំនិងបង្កើត ជំនឿខ្លួនឯង ម្នាក់ៗមកជុំវិញ ធ្វើឱ្យខ្លួនឯងក្លាយជាគោលលទ្ធិ ហើយស្ថិតនៅ ក្នុងគោលលទ្ធិនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានទទួលយ៉ាងច្រើនរហូតដល់ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនអាចចូលទៅក្នុងព្រះវិហារបាន។ ពួកគេគ្រាន់តែក្លាយជា រូបព្រះមួយទៀតដូចជាពស់លង្ហិន វាក្លាយជា—ការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ។ មិត្តម្នាក់ៗ និយាយថា “ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នេះ ហើយខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់នោះ។” វាគឺជា ការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ។ តើយើងមានភាពញ្ជើរញ្ជៃយ៉ាងណា នៅចុងបញ្ចប់។

108 ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ សម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ បានបញ្ជូន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកលើយើងវិញ ហើយបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅយប់ នេះ ដូចដែលទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ព្រះបានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើកិច្ចការ ទាំងនេះ។ មើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ!

109 រកមើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ តើឥឡូវនេះយើងអាចឃើញពីរបៀបដែលទ្រង់ បានសន្យាគ្រប់សម័យកាលនូវរឿងជាក់លាក់មួយនឹងកើតឡើង។ ហើយយើង រកឃើញថាវាបានកើតឡើងដូចវាដែរ ដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ ពីព្រោះ ទ្រង់សម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ដើម្បីតែងតែមានមេត្តាដើម្បី បំពេញគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់បានសន្យា។ ទ្រង់ត្រូវតែធ្វើវា ហើយជានិច្ច ដើម្បី រក្សាព្រះ។ ទ្រង់តែងតែធ្វើបែបនេះ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់តែងតែកើតឡើងនៅក្នុង រដូវកាលរបស់វា។ ពូជរបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់បានព្រួសនៅលើផែនដី។ តើទ្រង់បាន ធ្វើអ្វី? ទ្រង់បានដាក់វានៅទីនេះនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយនោះជាគ្រាប់ពូជ។ ហើយ រាល់ពេលដែលសម័យកាលមកដល់ គ្រាប់ពូជនោះទុំឡើង ហើយបន្ទាប់មក ការកែទម្រង់ចេញមក។ ហើយទ្រង់បានសន្យា ហើយវាធ្វើបែបនោះ។

110 ឥឡូវនេះយើងមិនសមនឹងទទួលបានរបស់ទាំងនេះទេ។ យើងមិនសមនឹង ទទួលបានជ័យទាំងនេះពីព្រះទេ ពីព្រោះយើងបានចេញទៅតាមលោកិយ ហើយ បានប្រព្រឹត្តខុសរបស់កាអ៊ីន។ កាអ៊ីន សាងសង់អាសនៈដ៏ស្រស់ស្អាត និង ព្រះវិហារដ៏ស្រស់ស្អាត ហើយដាក់ផ្កានៅលើវា ហើយគិតថានោះជាអ្វីដែល ពិតប្រាកដ “វាជាផ្លែប៉ោមមួយផ្លែ ឬផ្លែទទឹម ឬផ្លែឈើខ្លះ ឬអ្វីក៏ដោយ” ដែលឱពុក និងម្តាយរបស់គាត់បានបរិភោគនៅក្នុងសួនច្បារអេដេន ដែលនាំពួកគេចេញ។

ដូច្នេះគាត់បានថ្វាយទៅព្រះ ហើយព្រះបានបដិសេធជា។

111 “ប៉ុន្តែដោយជំនឿអែបិលបានថ្វាយយញ្ញបូជាដ៏ប្រសើរដល់ព្រះជាងការអ៊ិនទៅទៀត។”

112 ហើយថ្ងៃនេះ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយនៅក្នុងយូដាស ថា “ពួកគេបានរត់តាមផ្លូវរបស់ការអ៊ិន ស្លាប់នៅក្នុងការលើកឡើងរបស់កូរ៉ា។” ឃើញទេ “រត់តាមផ្លូវការអ៊ិន” សង់អាសនៈ សង់ព្រះវិហារ និងកាយ ធ្វើឱ្យមានផ្កា ធំ សមាជិកច្រើនជាងពួកគេផ្សេងទៀត ទទួលយកអ្វីៗដែលមកជាមួយនិងលោកឡើងចុះ ឬចាប់ដៃគ្នា ឬបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមវិធីជាក់លាក់មួយ ឬនិយាយភាសាដទៃ ឬរត់តាមកម្រាលឥដ្ឋ ពួកគេដាក់ឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅលើស្បែករោ។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយបន្ទាប់មកបើកសេចក្តីពិតពិតប្រាកដដែលត្រូវបានអធិប្បាយ ហើយបដិសេធជា។ តើវាអាចដូច្នេះដោយរបៀបណា? កត់សម្គាល់អ្វីដែលយើងមានភាពញ្ជើញ! ចំណាំ។

113 ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ហើយពួកគេបានដើរតាមផ្លូវរបស់បាឡាម ហើយត្រូវវិនាសនៅក្នុងការលើកឡើងរបស់កូរ៉ា។” វិនាសនៅក្នុងការឈ្លានពាន! តើកូរ៉ាបានលើកឡើងរឿងអ្វី? “ហេតុអ្វី អ្នកគិតថាអ្នកជាបុរសបរិសុទ្ធតែម្នាក់គត់? ហេតុអ្វី ព្រះ...យើងទាំងអស់គ្នាគឺបរិសុទ្ធ។ ក្រុមជំនុំទាំងមូលមិនអីទេ។ រាល់... យើងទាំងអស់គ្នារួមគ្នា នោះហើយជាអ្វីដែលយើងគួរធ្វើ។” នោះហើយជាកន្លែងដែលពួកគេបានវិនាស នោះ។ ហើយយើងពិតជាសមនឹងទទួលបានវា។ យើងសមនឹងក្លាយជាបែបនោះ។

114 ប៉ុន្តែព្រះដែលសម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា បានទាញយើងចេញពីភាពរីករវនោះ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យយើងឃើញវាមុនពេលដែលរឿងនេះមកដល់ទីនេះ។ សម្បូរបែបនៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ហើយបានបញ្ជូនយើងមកវិញនូវការរស់ឡើងវិញនៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាព និងការយាងមកម្តងទៀតនៃអំណាចនៃព្រះ។ យោងទៅតាមប្រវត្តិសាស្ត្រ គ្មានការរីកផុសផុលណាដែលមានរយៈពេលជាងបីឆ្នាំទេ។ ការរស់ឡើងវិញនេះបានធ្វើឡើងអស់រយៈពេលដប់ប្រាំឆ្នាំ វាជាភ្លើងដែលកំពុងឆេះនៅជុំវិញនិងជុំវិញពិភពលោក។ ហេតុអ្វី ដោយសារតែយើងសមនឹងទទួលបានវា? ព្រះជាម្ចាស់ សម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ មិនមែនដោយសារតែយើងចង់បានវា ឬដោយសារតែយើងសមនឹងទទួលបានវា

ទេ។ គ្រាន់តែគិតពីអ្វីដែលវាត្រូវបានកើតឡើង!

115 ខ្ញុំគិតពីបងប្អូនស្រីម្នាក់របស់អ្នកនៅទីនេះនៅផុននិក ដែលអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹង លោកស្រី ហាតទី វីលដ្រេប នាងមានជំងឺមហារីកបេះដូង។ ហើយនាងនៅក្នុងជួរអធិស្ឋាននៅទីនេះ នៅពេលដែលបងប្រុសម៉ូរីនិងខ្ញុំនៅទីនេះជាលើកដំបូងប្រហែលដប់ប្រាំ ដប់ប្រាំបីឆ្នាំមុន។ ហើយនាងបានស្លាប់ដោយជំងឺមហារីកបេះដូង ហើយនាងគួរតែស្លាប់ជាយូរមកហើយ។ ប៉ុន្តែព្រះដែលសម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា បានបញ្ជូនអំណាចរបស់ទ្រង់មកលើនាង។ ហើយទ្រង់បានសង្គ្រោះជីវិតរបស់នាង ហើយនាងកំពុងរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ។ ព្រះគឺពេញដោយក្តីមេត្តា!

116 សមាជិកសភា អាប័សរ ជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់។ ខ្ញុំគិតថាគាត់ជាប្រធាន ឬអ្វីមួយ នៃ—នៃបាទីស្ទ អនុសញ្ញាបាទីស្ទខាងត្បូង នៅពេលមួយ ឬអនុប្រធាន ឬអ្វីមួយ។ គាត់បានធ្វើទាំងអស់។ គាត់ជាមនុស្សល្អ។ គាត់បានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលគាត់ដឹងពីរបៀបធ្វើ។ គាត់បានទៅរកគ្រូពេទ្យទាំងអស់។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចធ្វើអ្វីសម្រាប់គាត់បានទេ។ គាត់ត្រូវបានចង។ អ្នកដឹកនាំបានអធិស្ឋានសម្រាប់គាត់។ គាត់មានប្រេងមួយហ្គាឡុងចាក់លើក្បាលរបស់គាត់ ចាក់ប្រេងតាំង អ្នកដឹកនាំផ្សេងៗនៅគ្រប់ទីកន្លែង។

117 យប់មួយ ឡូសអាន់ដឺឡេស រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា ដើរដល់វេទិកា ក្រឡេកមើលកៅអីរុញប្រហែលពីរដង បីដង ចំពោះអ្វីដែលអង្គុយនៅទីនោះ ទាំងអស់ឡើងលើនិងចុះក្រោមច្រកផ្លូវ ត្រឡប់ទៅមក។ ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនោះមានគ្រូតូចមួយដែលមានក្មេងស្រីតូចម្នាក់នៅក្នុងនោះ ក្មេងស្រីនីប្រ្លាតូច ហើយនាង—ម្តាយរបស់នាងអង្គុយក្បែរនាង។ ហើយបងប្រុសរបស់ខ្ញុំបាននាំយកការអធិស្ឋានឡើង។

118 ហើយខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើល មិនដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងទេ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញគ្រូពេទ្យ ពាក់វ៉ែនតាសំបកអណ្តើក ធ្វើការវះកាត់លើក្មេងស្រីតូចម្នាក់ដែលមានជំងឺបំពង់ក ហើយនាងពិការ។ ហើយខ្ញុំមើលជុំវិញ ខ្ញុំគិត “តើក្មេងនៅឯណា?” ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញនាងទេ។

119 មួយសន្ទុះក្រោយមក ផ្លូវចុះទៅទីនោះ គ្មានសង្ឃឹមទេ ក្មេងស្រីតូចគួរឱ្យស្រឡាញ់អាយុប្រហែលប្រាំពីរប្រាំបីឆ្នាំ ខ្លួនពេញមួយជីវិតរបស់នាង។ ហើយ

មានម្តាយរបស់នាងចុះនៅទីនោះលុតជង្គង់អធិស្ឋាន។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបាននិយាយ ថា “គ្រូពេទ្យនេះបានរំកាត់លើកូនស្រីតូចរបស់អ្នក” ហើយបានពិពណ៌នា។

នាងបាននិយាយថា “ត្រូវហើយ លោក។”

120 បន្ទាប់មកនាងបានព្យាយាមយកទារកទៅវេទិកា។ ពួកគេបានប្រាប់នាងកុំឱ្យ ធ្វើវា។ ពួកគេព្យាយាមធ្វើឱ្យនាងស្ងប់។ ដល់ពេលដែលគេស្ងាត់នាង ខ្ញុំបានគិតថា “មែនហើយ យើងនឹងមានឱកាសអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។” ក្នុងរយៈពេលពីរថ្ងៃ នាទី...ប្រហែលជាមនុស្សនៅទីនេះនៅទីនោះនៅយប់នោះ។

121 ហើយខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលទស្សនិកជន ខ្ញុំបានឃើញក្មេងស្រីតូចនោះចុះមក មើលទៅដូចជាឆ្លងកាត់—ផ្លូវតូចចង្អៀតបន្តិច ដោយមានតុក្កតានៅក្នុងដៃរបស់ នាង អង្រួនតុក្កតានោះ។ មិនថាគ្រូពេទ្យបាននិយាយថានាងនឹងត្រូវពិការពេញ មួយជីវិតរបស់នាងទេ ព្រះដែលសម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា បានបញ្ជូន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមក ដោយនិមិត្តមួយ ហើយក្មេងស្រីតូចនោះបានក្រោកឡើង ពីទីនោះ ហើយនាងនិងម្តាយរបស់នាងបានចាប់ដៃគ្នាដើរចុះតាមច្រកផ្លូវនោះ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។

122 ត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ មានបុរសចំណាស់ម្នាក់ សមាជិកសភា អាប័ស្តូ មនុស្សជាច្រើនស្គាល់ទីបន្ទាល់របស់គាត់។ គាត់ជាមនុស្សល្អ ព្យាយាមពេញមួយ ជីវិតរបស់គាត់ ហុកសិបប្រាំមួយឆ្នាំដែលគ្មានសុពលភាពនៅលើកៅអីរុញ រុញលើ ត្រែ ឈើច្រត់នៅក្រោមដៃរបស់គាត់ ដែលគាត់បានដើរជាមួយ មិនដែលដើរធម្មតា ទៀតទេ។ ហើយនៅទីនោះគាត់បានអង្គុយនៅទីនោះ សម្លឹងមើលវា។ រំពេចនោះ ខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅឃើញនិមិត្តមួយ។ នៅទីនេះគាត់មក ដើរចុះពីលើកំពូលនៃ ទស្សនិកជននោះ អានក្បាលរបស់គាត់ អាចដើរបានល្អដូចនរណាម្នាក់។ ខ្ញុំ មិនដឹងថាបុរសនោះជានរណាទេ។

123 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ។ គាត់បាន ចេញពីរទេះកាលពីគាត់នៅក្មេង ទៅលើស៊ុមស្មៅ ហើយធ្វើឱ្យខ្នងគាត់ឈឺចាប់។ ពួកគេបង្កើតរន្ធនៅក្នុងឥដ្ឋ ដើម្បីរក្សារំញ័រ នៅពេលដែលមនុស្សដើរ ពីការវាយលើ ខ្នងរបស់គាត់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់ក្លាយជាមនុស្សអស្ចារ្យ ហើយគាត់បន្ត រីកចម្រើន។ គាត់កំពុងអង្គុយនៅក្នុងរង្វង់ដ៏អស្ចារ្យមួយនៅសេតវិមាន។”

124 ហើយបន្ទាប់មកបុរសម្នាក់នេះមកប្រាប់ខ្ញុំថា “នោះគឺជាសមាជិកសភា អាប័សរ។ តើអ្នកធ្លាប់ឮគាត់ទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនដែលឮពីគាត់ទេ។”

125 ដូច្នេះហើយគាត់បានរត់កន្ទុយតូចមួយនៅខាងក្រោយនោះ ហើយពួកគេកំពុងនិយាយ ទៅវិញទៅមក។

126 បន្ទាប់មកខ្ញុំចាប់ផ្តើមមើលជុំវិញ ហើយខ្ញុំបានឃើញសមាជិកសភាចាស់មក ដើរមករកខ្ញុំ ក្នុងនិមិត្តមួយ គ្រាន់តែល្អឥតខ្ចោះនិងធម្មតាដូចដែលគាត់អាចធ្វើបាន។ ព្រះដែលសម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា បានទាញគាត់ចេញពីកៅអីកង់នោះ ហើយគាត់បានដើរដោយគ្មានឈើច្រត់រហូតដល់ថ្ងៃដែលគាត់ស្លាប់។ ព្រះសំបូរដោយមេត្តា! នៅពេលដែលវេជ្ជបណ្ឌិតបានបរាជ័យ នៅពេលដែលវិទ្យាសាស្ត្របានបរាជ័យ នៅពេលដែលអ្វីៗផ្សេងទៀតបានបរាជ័យ ព្រះជាម្ចាស់មានមេត្តាករុណាដល់សមាជិកសភា អាប័សរ។

127 ខ្ញុំគិតពីខ្លួនឯង។ កាលនៅក្មេង ខ្ញុំចាំថា...មនុស្សហៅខ្ញុំថ្ងៃនេះថា “អ្នកស្អប់ស្រ្តី។” មូលហេតុគឺដោយសារតែខ្ញុំបានឃើញអំពើអសីលធម៌ជាច្រើនពីស្រ្តីកាលពីខ្ញុំនៅក្មេង។ ខ្ញុំស្អប់ពួកគេ។ ហើយខ្ញុំមិនធ្វើដូច្នោះទេឥឡូវនេះ ព្រោះខ្ញុំដឹងថាមានអ្នកល្អមួយចំនួន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចាំពីរបៀបដែលវាអាក្រក់ណាស់ អសីលធម៌ណាស់។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនដែលនៅជុំវិញកន្លែងដែលមនុស្សនៅនោះទេ។ ខ្ញុំគ្មានការអប់រំ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងមិនមានអ្វីទាំងអស់។”

128 ហើយក្មេងតូចម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ អត់ពាក់អាវផង ជាមួយនឹងអាវរបស់ខ្ញុំ ត្រូវបានខ្មាស់ដូចនេះ ជាមួយនឹងមូលសុវត្តិភាព ហើយវាពិតជាភ្ញាក់។ ហើយគ្រូបាននិយាយថា “រឿង តើអ្នកមិនភ្ញាក់ជាមួយអាវនោះទេឬ?”

129 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេ លោកស្រី ខ្ញុំត្រជាក់បន្តិច។” ហើយនាងបានធ្វើឱ្យខ្ញុំទៅចង្ក្រានហើយដាក់អុសខ្លះនៅក្នុងចង្ក្រាន ហើយខ្ញុំចូលចិត្តដុត។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមានអារពេញមួយរយៈកាលទេ។

130 ហើយខ្ញុំបានគិតថា “បើខ្ញុំអាចរកលុយបាន ពេលខ្លះខ្ញុំអាចមានបន្តិច យកកាំភ្លើងសាមសិបសាមសិបមកខ្ញុំ” ខ្ញុំនឹងចេញមកខាងលិចនៅទីនេះ ហើយរស់នៅទីនេះហើយបរាពេញពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយមនុស្ស

ទេ។ គ្រាន់តែនៅឱ្យឆ្ងាយ ព្រោះពួកគេមិនចូលចិត្តខ្ញុំ ហើយ—ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែនៅ ឱ្យឆ្ងាយពីពួកគេ។

131 ហើយបន្ទាប់មករាល់ពេលដែលខ្ញុំទៅទីប្រជុំជន ដើម្បីនិយាយជាមួយនរណា ម្នាក់ ឃើញមិត្តមួយចំនួននៅតាមផ្លូវ ខ្ញុំបានដឹងថា ខ្ញុំនិយាយថា “ជំរាបសួរ ចន ជីម! តើអ្នកសុខសប្បាយទេ?”

“អូ សួស្តី!”

132 ឃើញទេ ពួកគេមិនចង់និយាយជាមួយខ្ញុំ មិនចង់ធ្វើអ្វីជាមួយខ្ញុំ ដោយសារ តែបារម្ភរបស់ខ្ញុំនឹងអ្នកដែលផលិតស្រាវីស្តី។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនបានធ្វើដូច្នោះទេ។ វា មិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើទេ។ ហើយខ្ញុំនឹងក្លាយជាប្រភេទនោះ។

133 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំមិនយូរប៉ុន្មានទេ “ជញ្ជាំង របស់ខ្ញុំត្រូវបានព្យួរដោយកាំភ្លើងល្អបំផុតដែលអាចទិញបាន។” អូ ហើយខ្ញុំគិតពី សម្លៀកបំពាក់កខ្វក់ចាស់។ យប់នេះខ្ញុំមានឈុតល្អពីរប្របី។ ហើយគ្មានមិត្តភក្តិ ទេ? ខ្ញុំត្រូវលាក់ខ្លួននៅទីរហោស្ថាន ដើម្បីនៅឆ្ងាយពីមនុស្ស។ តើមានបញ្ហា អ្វី គឺដោយសារតែបុគ្គលិកលក្ខណៈរបស់ខ្ញុំ តើវាដោយសារតែការអប់រំរបស់ខ្ញុំ? ទេ។ ព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ បានឃើញខ្ញុំនៅក្នុង ស្ថានភាពនោះ ហើយទ្រង់បានសង្គ្រោះខ្ញុំ។

134 ខ្ញុំចាំថាត្រូវបានដឹកនាំដោយដៃ ជាមនុស្សខ្លាច។ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញ ទេ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅពីមុខខ្ញុំគឺព្រិលៗ ខ្ញុំនឹងខ្លាចពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ សម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា បានស្តារភ្នែករបស់ខ្ញុំឡើងវិញ។ ខ្ញុំ មានអាយុហាសិបប្រាំឆ្នាំ ហើយនៅតែមើលឃើញបានល្អ។ ព្រះដែលសម្បូរដោយ សេចក្តីមេត្តាករុណា គឺជារឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយបាន។

135 នៅពេលមួយក្រុមជំនុំមិនមានវិធីព្យាបាលទេ។ ពួកគេមានមួយ ប៉ុន្តែពួកគេ បានបដិសេធ។ ប៉ុន្តែព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ បាន បញ្ជូនអំណោយទាននៃការព្យាបាលដ៏ទេវភាពដល់ពួកគេ។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធក្នុងចំណោមយើង ដោយបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលជាមួយនឹងទិសម្តាល់។ ព្រះ ដែលពេញដោយក្តីមេត្តា!

136 ខ្ញុំមានពីរប្របីទំព័រនៅទីនេះនៃកំណត់ត្រាទាំងនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិនព្យាយាមវាយ

ពួកគេទេ ព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាវាជិតដល់ពេលចាប់ផ្តើមបន្ទាត់អធិស្ឋានហើយ។ ប៉ុន្តែ ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់!

137 មនុស្សជាច្រើននៅយប់នេះ គ្រូពេទ្យបានបដិសេធអ្នក។ មានមនុស្សអង្គុយ លើកៅអីរុញ ពួកគេប្រហែលជាមិនចេញពីទីនោះទេ។ ពួកគេនៅទីនោះដើម្បី ស្នាក់នៅ។ ពួកគេខ្លះខ្លួនតាមរបៀបផ្សេងៗគ្នា ពួកគេ (នឹងមិន) មិនអាចចេញមក បានទេ គ្មានផ្លូវសម្រាប់ពួកគេចេញមកទេ។ ប៉ុន្តែព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តី មេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ បានផ្តល់ដង្ហាយធួន។ កុំបង្វែរវាចុះ។ ទទួលវា។ មានបុរស នៅទីនោះដែលមានបញ្ហាបេះដូង មានមនុស្សដែលមានជំងឺមហារីក ដែលគ្រូពេទ្យ មិនអាចធ្វើអ្វីបាន។ អ្នកអស់សង្ឃឹម អស់សង្ឃឹមក្នុងលោកនេះ។

138 ប៉ុន្តែព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ បានបញ្ជូន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនៅទីនេះឥឡូវនេះដើម្បីបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល ដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ដោយសារតែយើងសមនឹងទទួលបានវា? ពីព្រោះព្រះដែលពេញដោយសេចក្តី មេត្តាករុណារបស់ទ្រង់! អាម៉ែន។ ឥឡូវនេះគឺជាម្នាក់ នោះគឺជាបុគ្គល វាគឺជា ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ទ្រង់មិនសុគតទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ ហើយ ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់ជារៀងរហូត។

139 ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត នៅតែពោ ពេញនៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ដូចជាទ្រង់ចំពោះស្រ្តីដែលមាន បញ្ហាឈាម។ ហើយនាងបានចាប់ផ្តើមតាមរយៈហ្វូងមនុស្ស។ គ្មានសង្ឃឹម សម្រាប់នាងទេ គ្រូពេទ្យបានធ្វើអស់ពីសមត្ថភាព។ នាងមានបញ្ហាឈាម។ នាង កំពុងជិតស្លាប់។ ហើយនាងបានប៉ះសម្លៀកបំពាក់របស់ចៅហ្វាយ។ ព្រះដែល ពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ បានងាកមកប្រាប់នាងពីស្ថានភាព របស់នាង។ ហើយនាងបានជាសះស្បើយពីបញ្ហាឈាមនេះ។

140 ស្រីពេស្យាដ៏អាក្រក់ម្នាក់បានឡើងទៅអណ្តូងនៅថ្ងៃមួយ ដើម្បីយកទឹកខ្លះ។ គ្មានសង្ឃឹមទេ។ នាងត្រូវបានបណ្តេញចេញពីព្រហ្មចារី ពីមនុស្សជុំវិញ ជីវិតរបស់ នាងមិនល្អទេ។ ហើយនាងបានគិតថា “តើការព្យាយាមមានប្រយោជន៍អ្វី? ខ្ញុំ ចេញហើយ គ្មានអ្វីនៅសល់សម្រាប់ខ្ញុំទេ។” ប៉ុន្តែនាងរមើលទៅ ឈរនៅម្ខាង ឬ អង្គុយក្បែរអណ្តូង ហើយមានបុរសម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ ដែលប្រាប់នាងគ្រប់ការ

ទាំងអស់ដែលនាងធ្លាប់ធ្វើ ព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។

141 ព្រះដដែលនោះ នៅយប់នេះ គឺពេលពេញនៅក្នុងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ហើយដូចគ្នានឹងទ្រង់នៅក្នុងថ្ងៃរបស់ពួកគេ។ ព្រះពោពេញ។ [កន្លែងទទេនៅលើ កាសែត—អេដ។]

142 ខ្ញុំគិតថាយើងមានកាតអធិស្ឋានពីរយនៅទីនេះ ឬអ្វីដែលយើងបានហៅ ចេញពីរយ។ យើងនឹងហៅពួកគេហើយអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សតម្រង់ផ្លូវ។ យើង នឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។

143 ប៉ុន្តែមុនពេលយើងធ្វើវា ថាមានអ្នកថ្មីខ្លះនៅទីនេះ ដើម្បីគេចេញពីជំនឿ ទាំងអស់។ នេះមិនមែនជាជំនឿឆ្លងទេ។ វាគឺជាការបង្ហាញនៃការសន្យារបស់ ព្រះ។ វាអាស្រ័យលើអ្វីដែលអ្នកកំពុងមើល។ គ្មានសេចក្តីទៀងត្រង់នៅក្នុង មនុស្សណាម្នាក់ឡើយ។ គ្មានអំណាចនៅក្នុងមនុស្សទេ។ ប៉ុន្តែយើងជាអ្នកជឿ មានអំណាច មិនមែនអំណាចទេ ប៉ុន្តែជាអំណាច។

144 មានគេសួរខ្ញុំ មិនយូរប៉ុន្មានថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នកជឿថាអ្នកមាន អំណាចដើម្បីធ្វើរឿងនេះទេ?”

145 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានអំណាចអ្វីទាំងអស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានសិទ្ធិអំណាច។” អ្នកជឿគ្រប់រូបមានវា។ ប្រសិនបើអ្នកបដិសេធវា អ្នកនឹងនៅកន្លែងដែលអ្នកនៅ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកនឹងទទួលយកវា វានឹងធ្វើឱ្យមានច្រើនក្រៃលែង ពីព្រោះព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។

146 យកប៉ូលីសតូចម្នាក់យល់នៅទីនេះនៅតាមផ្លូវ សម្លៀកបំពាក់របស់គាត់ព្យួរ ពាក់កណ្តាលគាត់ គាត់ស្អមណាស់។ ម្នាក់បានគ្របត្រចៀករបស់គាត់។ ហើយ គាត់ដើរចេញពីទីនោះជាកន្លែងដែលឡានកំពុងមកតាមផ្លូវនោះ ចម្ងាយហាសិប ម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង ម៉ូទ័រកម្លាំងបីរយសេះនៅក្នុងនោះ។ គាត់មិនមានអំណាច ដើម្បីបញ្ឈប់កង់ទេ។ ហ្នឹងហើយ។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ផ្អែកព្រៃហើយ លើកដៃនោះ ហើយមើលប្រឡាំង។ គាត់មិនមានអំណាចទេ ប៉ុន្តែគាត់មានសិទ្ធិ អំណាច។ ទីក្រុងទាំងមូលនៅពីក្រោយគាត់។

147 ហើយនៅពេលដែលបុរសប្រុសស្តី ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកស្ថិតក្នុងស្ថានភាពណា ទេ អ្នកមានសិទ្ធិអំណាចរបស់ព្រះ ដោយការសន្យា ព្រោះទ្រង់ជាអ្នកមាន ហើយ

សន្យានឹងធ្វើការយ៉ាងបរិបូណ៌។ “បើអ្នកនិយាយទៅកាន់ភ្នំនេះថា ‘ចូររើចេញ’ ហើយកុំសង្ស័យក្នុងចិត្ត ប៉ុន្តែជឿថាអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយនឹងកើតឡើង អ្នកអាចមានអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយ។” អ្នកគ្មានអំណាចទេ ប៉ុន្តែអ្នកមានអំណាច។

148 ចងចាំនៅពេលដែលទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំនៅទីនោះថា “អ្នកនឹងអាចបង្ហាញពីអាថ៌កំបាំងនៃដួងចិត្ត។” សម្រាប់ទ្រង់...អ្នកនៅចាំទេ មនុស្សជាច្រើននៃអ្នក ជុននិក? ទ្រង់បានសន្យា។ អ្វីដែលទ្រង់សន្យា ទ្រង់ធ្វើ។

149 ឥឡូវនេះមានអ្នកខ្លះនៅទីនេះដែលមិនមានភាគអធិស្ឋាន ហើយគ្មានការសង្ស័យទេ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលឃើញហើយមិនមានភាគអធិស្ឋានសូមលើកដៃឡើង? ប្រាកដណាស់។ ត្រូវហើយ។ បើអ្នកចង់ដឹង មិនមែនអំណាច...មិនមែនជាអំណាចទេ តែជាអំណាចនៃព្រះបន្ទូល “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើអ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។”

150 ព្រះយេស៊ូវបានសន្យានៅក្នុងលូកា ១៧:៣០ ថាមុនការយាងមករបស់ទ្រង់នឹងមានដូចជាពេលវេលារបស់លោកម៉ូសេ...ប្អូនអូ “នៅពេលដែលពួកគេញ៉ាំនិងផឹក ហើយរៀបការជាមួយគ្នា ហើយមិនដឹងរហូតដល់ថ្ងៃដែលលូកាចូលទៅក្នុងទូកធំ។” ទ្រង់មានបន្ទូលថានឹងមានពេលនោះ។ បន្ទាប់មកទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចនៅសម័យឡុត” ហើយបាននិយាយថា “ការនេះនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃដែលកូនមនុស្សនឹងត្រូវបានបង្ហាញ នៅពេលដែលកូនមនុស្សត្រូវបានបង្ហាញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។”

151 ឥឡូវនេះមើលអ្វីដែលទ្រង់ របៀបដែលកូនមនុស្សបានបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងបុគ្គលនៃទេវតានេះ ដែលជាកូនមនុស្ស។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ អំប្រាហាំបានហៅទ្រង់ថា “អេឡូហើម។” ទ្រង់គឺជាកូនមនុស្ស បានបង្ហាញអង្គទ្រង់មុនពេលពិភពលោករបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានដុត។ តើទ្រង់ធ្វើវាដោយរបៀបណា? ដល់អ្នកជឿ។ ចំពោះអ្នកធ្វើជា-ជឿ ទ្រង់បានបញ្ជូនគ្រូអធិប្បាយពីរនាក់ចុះទៅអធិប្បាយដល់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែចំពោះអ្នកជឿពិតប្រាកដ ទ្រង់បានឈរជាមួយនឹងខ្នងរបស់ទ្រង់ទៅកាន់តង់ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “អំប្រាហាំ។” ទ្រង់គឺជាអាប់រ៉ាមនៅថ្ងៃ...ពីរបីថ្ងៃមុននោះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះគាត់គឺជាអំប្រាហាំ។ “តើប្រពន្ធដងសារ៉ានៅឯណា?”

152 បាននិយាយថា “នាងនៅក្នុងតង់ នៅពីក្រោយទ្រង់។”

153 បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងរក្សាការសន្យារបស់ខ្ញុំចំពោះអ្នក។ ខ្ញុំនឹងទៅលេងអ្នក។”

154 អូ អ័ប្រាហាំមានអាយុមួយរយឆ្នាំ ហើយសារ៉ាមានអាយុកៅសិបឆ្នាំ ប៉ុន្តែព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ បានរក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់។ វាបាននាំទារកមក ពីព្រោះព្រះមានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា ហើយទ្រង់ពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។ ទ្រង់មានសេចក្តីមេត្តាករុណា។ ទ្រង់រក្សាការសន្យារបស់ទ្រង់។

155 សូមកត់សម្គាល់ ដោយខ្លួនរបស់ទ្រង់បែរទៅតង់ សារ៉ាសើចហើយនិយាយថា “តើរឿងទាំងនេះអាចទៅយ៉ាងណា? ខ្ញុំចាស់ហើយ។ តើខ្ញុំអាចរីករាយជាមួយប្តីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងនាមជាស្ត្រីដែលរៀបការហើយដោយរបៀបណា? ហេតុអ្វី គាត់មានអាយុមួយរយឆ្នាំ។ ទំនាក់ទំនងគ្រួសាររបស់យើងបានឈប់ ជាច្រើនឆ្នាំកន្លងមកហើយ។ តើនេះអាចយ៉ាងម៉េច?” ហើយនាងបានសើចអំពីវា។

156 ហើយទេវតាជាមួយ... កូនមនុស្សបែរខ្លួនទៅ—ឯត្រសាល និយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាសារ៉ាសើចដោយនិកថា “តើរឿងទាំងនេះអាចកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច?””

157 តើវាជាអ្វី? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងលូកា ១៧:៣០ ថា “នៅសម័យកាលឡុត” ស្ថានភាពដូចគ្នា មុនពេលពិភពលោករបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានឆេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កូនមនុស្សនឹងបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅថ្ងៃនោះ។” ទ្រង់បានសន្យាថា ម៉ាឡាគី៤បានសន្យានឹងយើង។ សារមួយនឹងចេញមកដែលនឹងស្តារមនុស្សត្រឡប់ទៅសារដើមពេនទីកុស្តរីញ ហើយជាមួយនឹងពរជ័យដូចគ្នាដែលពួកគេមាននៅថ្ងៃ...តើវាជាអ្វី? វាជាគន្លឹះមានស្លាបពីរ ទាំងគម្ពីរសញ្ញាថ្មីនិងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ការសន្យារបស់វារួមគ្នា នៃព្រះ ដើម្បីបំពេញនូវអ្វីដែលការសន្យានៃព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាវានឹងធ្វើ។ អាម៉ែន។

158 ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់ នឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ចេញទៅក្រៅនៅក្នុងនិកាយនេះទេ “ពោពេញដោយទំនិញនិងរបស់នៃលោកិយ” សម័យកាលក្រុមជំនុំឡេវឌីសេ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងបង្កើតផ្លូវនៃការរត់គេចខ្លួន។ ជឿចុះ មនុស្ស។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ អាម៉ែន។ ព្រះសំបូរដោយមេត្តា! សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះ នោះជារឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំចង់បាន។ មិនមែន

សេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់ មិនមែនជាច្បាប់របស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ ទ្រង់គឺជាអ្វីដែលខ្ញុំអំពាវនាវ។ សូមព្រះមេត្តាករុណាដល់ខ្ញុំ។ យើងទាំងអស់គ្នា មានអារម្មណ៍នោះ។

159 ខ្ញុំកំពុងមើល។ មានស្ត្រីតូចម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះនៅលើចុងកៅអី។ តើ អ្នកមានកាតអធិស្ឋាននៅទីនោះទេ ស្ត្រី? អ្នកមិនធ្វើទេ។ ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នកថា ព្រះពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់។ អ្នកពិតជាមានការភ័យខ្លាច នៅទីនេះថ្មីៗនេះ មែនទេ? ពិតជាអាក្រក់ ហើយភ្នែករបស់អ្នកកាន់តែអាក្រក់ ទៅៗ។ ត្រូវទេ? នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះពួកគេនឹងផ្លាស់ប្តូរ។ ព្រះ ដែល ពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ដោយសូរអ្នកថាតើអ្នកនឹងជឿរឿងនេះ ឬទេ។ ឥឡូវនេះអ្នកមិនមានកាតអធិស្ឋាន អ្នកគ្មានអ្វីសោះ ប៉ុន្តែអ្នកមិនត្រូវការវា ទេ។ ឃើញទេ វាជាព្រះគុណដែលបានប្រទានដល់អ្នក។

160 មានមិត្តតូចម្នាក់អង្គុយនៅខាងមុខ ជាមួយនឹងប្រភេទ...អង្គុយនៅទីនេះ។ គាត់កំពុងរងទុក្ខជាមួយនឹងការលូតលាស់នៅលើរាងកាយរបស់គាត់។ វាទើបតែ មកដល់ទីនោះ ថ្មីៗនេះ។ ត្រូវទេ លោក? ហ្នឹងហើយ។ អ្នកមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។ អ្នកខ្លាចវា។ ហ្នឹងហើយ។ វាបណ្តាលមកពីស្នាមជាំ មែនទេ? តើអ្នកមានកាត អធិស្ឋានទេ? អ្នកមិនមានកាតអធិស្ឋានទេ។ អ្នកមិនត្រូវការមួយទេ។ ព្រះដែល ពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់!

161 អូ បងប្រុស បងស្រី ជឿព្រះ! កុំសង្ស័យទ្រង់។ ជឿទ្រង់! នោះជាការត្រឹមត្រូវ។

162 នៅទីនេះមានបុរសម្នាក់ ស្លៀកឈុតពណ៌ប្រផេះ ពាក់វ៉ែនតា។ សូមមើល នៅទីនេះ លោក។ តើអ្នកជឿទេ? ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា របស់ទ្រង់។ អ្នកកំពុងអង្គុយនៅទីនេះជាមួយនឹងជំងឺកូន។ តើអ្នកជឿថាព្រះអាច ព្យាបាលកូនលូននោះ ហើយធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? អង្គុយនៅទីនេះចុងកៅអី សម្លឹងមកខ្ញុំ។ ប្រសិនបើអ្នកជឿថាព្រះអាចព្យាបាលកូនលូននោះ ព្រះនឹងធ្វើដូច្នោះ ចំពោះអ្នក ប្រសិនបើអ្នកនឹងទទួលយកវា។ តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកនឹងទទួលយក វាទេ? ត្រូវហើយ។ អ្នកអាចមានវា ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែជឿវា មានមេត្តា។ បាទ មែនហើយ។

163 នេះគឺជាស្ត្រីម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនេះ នាងមានឈាមរត់មិនល្អនៅក្នុងខ្លួន។ ប៉ុន្តែបើនាងជឿ ព្រះនឹងព្យាបាលនាង បើនាងជឿ។ ខ្ញុំជឿថានាងនឹងខកខានវា

ប្រាកដណាស់។ សូមក្តីមេត្តា គឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំអាចឃើញស្ត្រីនោះ... លោកស្រី វីលី តើអ្នកជឿថាព្រះអាចព្យាបាលឈាមរត់មិនល្អបានទេ? បើអ្នក ចង់ ទទួលវា! អាម៉ែន។ គ្រាន់តែជឿ។ ព្រះទ្រង់ល្អ មែនទេ ស្តេឡា? បាទ។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញស្ត្រីនោះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែ ព្រះនៅក្នុង សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់!

164 នៅទីនេះមានស្ត្រីម្នាក់ទៀតអង្គុយនៅខាងក្រោយនោះ នៅខាងក្រោយ សម្លឹង មកខ្ញុំ។ នាងក៏មានឈាមរត់មិនល្អដែរ។ នាងបានគិតអំពីវានៅពេលនោះ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញស្ត្រីនោះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ ក្នុងនាមជាស្ត្រីផ្សេងទៀត មានរឿងដូចគ្នា សូមមើលមកខ្ញុំ។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ព្រះ ឬជាអ្នកបម្រើ របស់ទ្រង់ទេ? អ្នកក៏មានបញ្ហាបេះដូងដែរ។ បើត្រឹមត្រូវ សូមលើកដៃឡើង។ អ្នក មិនមានវាទេឥឡូវនេះ។ ព្រះដែលសម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ កំពុងបង្ហាញថាទ្រង់មានព្រះជន្មរស់នៅទីនេះក្នុងអាគារយប់នេះ។ ព្រះសំបូរដោយ សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់! អាម៉ែន។

165 តើអាចមាន មនុស្សមានបាប និងពួកអ្នកថយក្រោយប៉ុន្មាននាក់នឹងឈរជើង របស់អ្នក ហើយនិយាយថា “ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ ទ្រង់ សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំ”? សូមអ្នកក្រោកឈរឡើង។ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាន សម្រាប់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកជឿថាទ្រង់ចង់បាន...អ្នកចង់បានសេចក្តីមេត្តាករុណា ឥឡូវនេះ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ អ្នកឈប់ជឿព្រះ សូមក្រោកឈរឡើង។ ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា របស់ទ្រង់! តើអ្នក—អ្នក...

166 ប្រាកដណាស់ អ្នកមិនស្លឹកទេ ក្នុងស្ថានភាពនេះ ដែលអ្នកមិនអាច មើលឃើញថានោះជាការសន្យានៃសម័យកាល។ ប្រាកដណាស់អ្នកមិនត្រូវ បានរុំពុំទូដោយនិកាយ និងរឿងផ្សេងទៀតទេ ដែលអ្នកមិនអាចមើលឃើញថា នេះគឺជាការសន្យានៃសម័យកាល ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏ លើសលប់។

167 អ្នកជានរណា ក្រោកឈរឡើង ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានបន្តិចទៀត។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកធ្វើ ដំណើរទៅកាន់ក្រុមជំនុំដំណឹងល្អពេញលេញ ហើយ—និង—ហើយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកជាគ្រីស្ទាន ព្រះប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដល់អ្នក។

168 តើមានម្នាក់ទៀតឈរឡើងហើយនិយាយថា “ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់ត្រូវបានគេចងចាំ។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ សូមចងចាំទូលបង្គំ។ ខ្ញុំ មិនបានរស់នៅដូចដែលខ្ញុំគួរធ្វើទេ។ ប្រហែលជា...”? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ ហើយព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ហ្នឹងហើយ។ “ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ សូម អាណិតមេត្តាខ្ញុំ។” ព្រះប្រទានពរអ្នក បងស្រី។ តើមាន...?

169 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ទៀតនៅទីនេះ និយាយថា “ខ្ញុំនឹងឈរ។ ខ្ញុំចង់ ឲ្យព្រះដឹងថាខ្ញុំចង់បានសេចក្តីមេត្តាករុណា។ ខ្ញុំរស់នៅមិនត្រឹមត្រូវទេ។ ខ្ញុំបាន រស់នៅតាមរបៀបនេះនិងរបៀបនោះ។ ខ្ញុំបានឡើងចុះ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់បានសេចក្តី មេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។” សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត និយាយថា “ព្រះ ដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់!” ព្រះប្រទាន ពរអ្នក បងស្រី។ ព្រះប្រទានពរអ្នក បងស្រី។ ហ្នឹងហើយ។ ព្រះដែលពេញដោយ សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់! សូមព្រះប្រទានពរអ្នកផងដែរ។ ព្រះប្រទានពរអ្នក នៅទីនោះ។ ព្រះទតឃើញអ្នក។ គ្រាន់តែឈរជើងរបស់អ្នក។

170 និយាយថា “តើវាអាចប្រសើរឡើងទេ បងប្រុសប្រាណហាំ?” ប្រាកដណាស់។ ក្រោកឈរមើលថាតើវាខុសគ្នាយ៉ាងណា។

171 បើអ្នកពិតជាស្មោះត្រង់ក្នុងចិត្ត នោះព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា ដ៏លើសលប់។ “ទ្រង់មិនសព្វព្រះហឫទ័យឲ្យនរណាម្នាក់វិនាសឡើយ ប៉ុន្តែ ដើម្បីឲ្យមនុស្សទាំងអស់បានប្រែចិត្ត។” ព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណា របស់ទ្រង់! ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាយើងខ្ញុំផង។

172 ឥឡូវនេះ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ ដែលកាន់កាតអធិស្ឋានទាំងនោះ? តើពួកគេជាអ្វី? អេនិងប៊ី មែនទេ? អេនិងប៊ី។ មនុស្សទាំងអស់ដែលមានកាត អធិស្ឋានអេ ឈរនៅខាងនេះ ហើយកាតអធិស្ឋានប៊ីនឹងឈរនៅពីក្រោយពួកគេ។

173 ខ្ញុំច្បាប់ថាតើមានអ្នកដឹកនាំខ្លះនៅទីនេះដែលចង់គិតទុកជាមុនក្នុងការជួយ ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើពួកគេចង់មក ខ្ញុំរីករាយដែលមាន—ជំនួយរបស់អ្នកនៅទីនេះ ដ្បិត យើងនឹងរីករាយក្នុងការអធិស្ឋាន ហើយអធិស្ឋាន—អធិស្ឋានជាមួយអ្នក។

174 ថា ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។”

បាទ មែនហើយ។ “ក្នុងនាមយើង ពួកគេនឹងដេញអារក្ស ពួកគេនឹងនិយាយភាសាថ្មី។” តើយើងបានធ្វើវាទេ? ដោយព្រះគុណរបស់ព្រះ មិនមែនយើងទេ ប៉ុន្តែព្រះដែលពេញដោយមេត្តាករុណាដើម្បីរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ព្រះអើយ!

175 ឥឡូវនេះ កៅអីកង់ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់វានៅទីនេះនៅខាងមុខ យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេនៅទីនេះ នឹងមិនចាំបាច់ទាញពួកគេឡើងតាមច្រកផ្លូវទាំងអស់នៅទីនោះ។ ត្រូវហើយ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេមកទីនេះ។ យើងពិតជានឹងអធិស្ឋានសម្រាប់វា យើងគ្រប់គ្នា។ ព្រះដែលពេញដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់!

176 តើអ្នកនឹងឈរនៅខាងស្តាំដៃឥឡូវនេះ ពីរបីនាទីទេ? តើបងប្រុសប្រោសមកជាមួយអ្នកទេ? [បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “មកថ្ងៃស្អែក។”—អដ។] មកថ្ងៃស្អែក។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគាត់នឹងនៅទីនេះ។ តើបងប្រុស អាឡានៅឯណា តើបងប្រុសហូលលំនៅឯណា? ពួកគេខ្លះដែលនៅទីនេះជាមួយខ្ញុំពេលខ្ញុំមកដំបូង សូមត្រឡប់មកវិញ។ អ្នកចង់ចាំបន្ទាត់អធិស្ឋានបែបបុរាណទាំងនេះ នៅពេលដែលយើងធ្លាប់ឈរនៅទីនោះរហូតដល់អ្នកត្រូវកាន់ខ្ញុំនៅម្ខាង ហើយនរណាម្នាក់នៅម្ខាងទៀត ខ្ញុំខ្សោយណាស់?

177 តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅក្នុងការប្រជុំរបស់ពួកគេកាលពីដើម? សូមមើលនៅទីនេះ។ អ្នកចាំពីទីនោះ ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកថា ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានប្រាប់ខ្ញុំថា ប្រសិនបើខ្ញុំស្មោះត្រង់ ថាជឿទាំងនេះនឹងកើតឡើង។ តើវាត្រូវទេ? យើងមិនដែលមានជឿបែបនេះទេនៅថ្ងៃនោះ។ ប៉ុន្តែវាបានកើតឡើង ដោយសារតែព្រះសម្បូរដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ និងស្មោះត្រង់នឹងការសន្យារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន! ព្យាយាមឈប់ ហើយខ្ញុំមិនអាច។ អាម៉ែន! សរសើរព្រះ! ហាលេលូយ៉ា! “អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ!” អាម៉ែន។ អូ ខ្ញុំអើយ!

មានមនុស្សស្ទើរតែគ្រប់ទីកន្លែង
ដួងចិត្តគ្រប់គ្នាកំពុងឆេះ
ជាមួយនឹងភ្លើងដែលបានធ្លាក់នៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០
ដែលសំអាត ហើយធ្វើឲ្យពួកគេស្អាត
អូ វាកំពុងឆេះនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ
អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់!

ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយថាខ្ញុំជាម្នាក់
ក្នុងចំណោមពួកគេ។

178 អូ ខ្ញុំអើយ វេទនា អាក្រក់ ខ្វាក់ភ្នែក កំសត់ ដូចខ្ញុំដែរ ហើយឥឡូវនេះ ដោយ
សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ សេចក្តីមេត្តាករុណាដ៏លើសលប់របស់ទ្រង់ ខ្ញុំអាច
មើលឃើញព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះនៅចំពោះមុខ។ អាម៉ែន។ បញ្ញត្តិរបស់ទ្រង់
ស្រស់ស្អាតយ៉ាងណា!

179 ឈរឡើង បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ នៅលើឈើច្រត់របស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិន
អាចក្រោកឡើងបានទេ ត្រូវឈរនៅទីនេះ យើងនឹងចុះមកអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។

180 ហើយឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យ អេ និងប៊ីនៃកាតអធិស្ឋាន តម្រង់ជួរនៅម្ខាងទៀត
នៅទីនោះ ហើយយើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។

181 បងប្អូនជាអ្នកដឹកនាំ អ្នកប្រាកដជាជឿលើការដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ អ្នកមក
ទីនេះហើយឈរជាមួយខ្ញុំនៅលើវេទិកានេះ។ យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។

182 ឥឡូវនេះសម្រាប់អ្នកដែលឈរនៅក្នុងជួរនោះ ប្រសិនបើអ្នកអាចជឿថាវត្ត
មានរបស់ព្រះគឺនៅទីនេះ ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកង់នៅកណ្តាលយើងឥឡូវនេះ
ដោយធ្វើដូចអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមានអំណាចដើម្បី
ព្យាបាលអ្នក ខ្ញុំប្រាកដជាធ្វើវាបាន។ ប្រសិនបើខ្ញុំមានវិធីព្យាបាលអ្នក ខ្ញុំប្រាកដជា
ធ្វើវា។ ខ្ញុំមិនមានវាទេ។ ខ្ញុំ...ព្រះបានប្រទានអំណោយតិចតួច។

183 ខ្ញុំមិនមែនជាគ្រូអធិប្បាយច្រើនទេ។ ខ្ញុំមិនមានការអប់រំគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីមាន
លក្ខណៈ សម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ជាគ្រូអធិប្បាយ អ្វីដែលគេហៅថាជាគ្រូអធិប្បាយនៅ
សម័យនេះ នៅពេលដែល—នៅពេលដែលបទពិសោធន៍ត្រូវតែជាបទពិសោធន៍
ខាងទ្រឹស្តី ហើយវាត្រូវតែមានសញ្ញាបត្របណ្ឌិត ជាដើម។ ខ្ញុំមិនអាចមាន
លក្ខណៈគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់រឿងនោះទេ។ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់ទតឃើញចិត្តខ្ញុំ ហើយដឹង
ថាខ្ញុំចង់ធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ទ្រង់ ខ្ញុំចង់កោតសរសើរវា។

184 បុរសម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុនថា “ខ្ញុំគិតថាអ្នកគ្រាន់តែជាបុរស
ល្អម្នាក់ លោក ប្រាណហាំ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាអ្នកខុសដោយស្មោះ។ អ្នកអស់សង្ឃឹម
ហើយ។ តើអ្នកដឹងទេថាអ្នកនឹងត្រូវប្តោលទោសនៅទីបញ្ចប់?”

185 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មើល ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។ ខ្ញុំនឹងនិយាយថាអ្នក

—ថាអ្នកនឹងត្រឹមត្រូវ គ្រាន់តែនិយាយសម្រាប់ជាប្រយោជន៍នៃការឈ្នះប្រកែក គ្នា។ បើខ្ញុំខុស ដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំសូមកុំជឿខ្ញុំ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំខុស ហើយខ្ញុំដឹងឥឡូវនេះ ថាខ្ញុំនឹងរស់នៅមួយរយឆ្នាំ ហើយទ្រង់នឹងកាត់ទោសខ្ញុំនៅចុងបញ្ចប់នៃជួរ ហើយ ប្រាប់ខ្ញុំថា ‘អ្នកមិនសមនឹងចូលមកក្នុងឋានសួគ៌របស់ខ្ញុំទេ រឿងប្រាណាហាំ។ ចេញទៅក្នុងភាពងងឹតខាងក្រៅទៅ។’ អ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំនឹងបម្រើទ្រង់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ ក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំរហូតដល់ខ្ញុំបានទៅ។ ជឿតទូលបង្គំបានទទួលព្រះពរដ៏ច្រើនឥត កំណត់របស់ទ្រង់ ដែលទ្រង់លើសជាងជីវិតសម្រាប់ខ្ញុំ។ ទ្រង់គឺជាអ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលខ្ញុំ...”

186 អ្វីទាំងអស់ដែលខ្ញុំជា អ្វីដែលខ្ញុំអាចសង្ឃឹមថានឹងក្លាយជា ខ្ញុំបានមកពី ព្រះគុណនិងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំធនា អាក្រក់ ក្រីក្រ ខ្វាក់ ប៉ុន្តែ ដោយព្រះគុណទ្រង់បានប្រោសខ្ញុំ ហើយខ្ញុំរឹងមាំនិងមានសុខភាពល្អ ដោយសារ ព្រះគុណនៃព្រះ។ ខ្ញុំមានភ្នែកល្អ។ ខ្ញុំមានញ៉ាំ ផឹក មានអ្វីដែលត្រូវការ។ ទ្រង់ មិនដែលសន្យាថានឹងផ្គត់ផ្គង់ការចង់បានរបស់ខ្ញុំទេ តម្រូវការរបស់ខ្ញុំ។

187 ហើយប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវបានគេបោះចោលនៅថ្ងៃនោះ ហើយខ្ញុំបានដឹង... ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញកន្លែងដែលខ្ញុំនឹងនៅ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំខុស ហើយព្រះបានជ្រើសរើសខ្ញុំខុស ខ្ញុំចង់នៅខុស ហើយដោយសារតែខ្ញុំចង់ធ្វើតាម ព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់។ គឺខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់រហូតដល់ខ្ញុំចង់ឲ្យព្រះហឫទ័យ ទ្រង់បានសម្រេច។ ឥឡូវនេះ នោះជាសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏ធំមួយ ប៉ុន្តែខ្ញុំ សង្ឃឹមថាអ្នកទទួលបានវានៅក្នុងផ្លូវ វិញ្ញាណដែលខ្ញុំបាននិយាយវា។ ឃើញ ទេ ខ្ញុំចង់ធ្វើតាមព្រះហឫទ័យរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំសូមទ្រង់សម្រាប់ពេលខ្លះ ទ្រង់ គ្រឿងក្បាល “ទេ” ខ្ញុំគ្រាន់តែរីករាយនឹងរឿងនោះតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ប្រសិនបើ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បាទ។” ពីព្រោះ យើងតែងតែសួរថា “ព្រះហឫទ័យទ្រង់ បានសម្រេច។” កំណត់ចំណាំរបស់ទ្រង់គឺដូចជា...ប្រសិនបើនោះជាឆន្ទៈរបស់ ទ្រង់ នោះគ្រាន់តែ...វាល្អប្រសើរជាងអ្វីៗទាំងអស់របស់ទ្រង់ ប្រសិនបើវាជាឆន្ទៈ របស់ទ្រង់ក្នុងការធ្វើវា។ នោះហើយជាពេលដែលអ្នកពិតជាស្រឡាញ់ទ្រង់។ អាម៉ែ ន។

188 ខ្ញុំនិយាយអំពីទ្រង់ ខ្ញុំមិនអាចបញ្ឈប់បានទេ។ អូ ទ្រង់គឺពិត ពិតសម្រាប់ខ្ញុំ! មិត្តអើយ ទ្រង់—ទ្រង់ជាអ្វីដែលខ្ញុំជា ទាំងអស់ដែលខ្ញុំអាចក្លាយជា ទាំងអស់ដែល

ខ្ញុំរំពឹងថានឹងក្លាយជា មានមូលដ្ឋាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

189 ខ្ញុំសូមអរគុណនៅយប់នេះសម្រាប់សាក្សីនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សម្រាប់សារ។ ខ្ញុំដឹងថាវាប្រហែលជា អ្នកខ្លះប្រហែលជាមិនយល់ស្របនឹងវា ប៉ុន្តែដូចដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នក ខ្ញុំមានកាតព្វកិច្ចជាប់នឹងសារ។ ទីសម្គាល់មួយបានចេញទៅ ហើយព្រះមិនបញ្ជូនទីសម្គាល់គ្រាន់តែដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់ជាព្រះទេវាសារ សំឡេងតែងតែធ្វើតាមសញ្ញា។ អ្នកណាក៏ដឹងដែរ។

190 ព្រះយេស៊ូវយាងមកដោយទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ។ ទ្រង់គឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងធ្វើទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់ចាប់ផ្តើមអង្គុយចុះ ហើយចាប់ផ្តើមនាំយកសារ “ខ្ញុំនិងព្រះបិតារបស់ខ្ញុំគឺតែមួយ” អូ ខ្ញុំអើយ វាខុសចំពោះពួកគេ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែសម្លេងត្រូវតែធ្វើតាមទីសម្គាល់។

191 លោកម៉ូសេបានទទួលទីសម្គាល់ពីរ ហើយទីសម្គាល់នីមួយៗមានសំឡេង។ ហ្នឹងហើយ។ ខ្ញុំបានអធិប្បាយអំពីវានៅទីនេះមួយរយៈមុន នៅកន្លែងណាមួយ នៅលើ សំឡេងនៃទីសម្គាល់។ វាត្រូវតែមាន—សំឡេងនៃសញ្ញា។ វាជាការផ្លាស់ប្តូរ។ តែងតែជាវិធីនោះ។ ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ នោះវាមិនមកពីព្រះទេ។

192 ប្រសិនបើបុរសម្នាក់ចេញមកជាមួយនឹងព័ន្ធកិច្ចចម្លែក នោះត្រូវបានរកឃើញនៅក្នុងព្រះគម្ពីរថាជាសេចក្តីពិត ហើយបុរសនោះនៅតែត្រឹមត្រូវនៅក្នុងគោលលទ្ធិនិកាយចាស់ដែល បំភ្លេចវា។ គ្មានអ្វីសោះ! ព្រះមិនធ្វើរឿងដូចនោះទេ។ របស់នោះ នោះជានិម៉ាណាដែលរលួយដែលមានដង្កូវនៅក្នុងនោះ ឬ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ហៅវា ពីសែសិប ហាសិបឆ្នាំមុន នៅតែព្យាយាមញ៉ាំនិម៉ាណាចាស់ដែលបានធ្លាក់ចុះកាលពីឆ្នាំមុន។ ហើយកូនចៅអ៊ីស្រាអែល ក្នុងការធ្វើដំណើររបស់ពួកគេ និម៉ាណាថ្មីបានធ្លាក់ចុះរាល់យប់។ ត្រូវហើយ អ្នកមិនអាចរក្សាវាបានទេ។

193 យើងមិនរស់នៅលើអាយុផ្សេងទៀតដែលបានកន្លងផុតទៅទេ។ យើងកំពុងញ៉ាំនិម៉ាណាថ្មី និម៉ាណាស្រស់ចេញពីស្ថានសួគ៌ ក្នុងដំណើររបស់យើងនៅពេលយើងបន្ត។

សូមអានក្បាលឥឡូវនេះ។

194 ព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់ពិតណាស់ វត្តមានរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំគិតពីព្រះគុណ

ព្រះអម្ចាស់។ យើង—យើងទើបតែបានឃើញទ្រង់ធ្វើរឿងជាច្រើន! យើងបានឮ
ទ្រង់និយាយភាសាដទៃ ឃើញទ្រង់បកស្រាយវា តាមរយៈរាស្ត្ររបស់ទ្រង់។ ឱ
ព្រះអង្គអើយ ដើម្បីឃើញទ្រង់ប្រោសអ្នកជំងឺ សូមបើកភ្នែករបស់មនុស្សខ្វាក់ ធ្វើ
ឱ្យមនុស្សខ្លាំងក្នុងការដើរ មនុស្សថ្លង់អាចស្តាប់បាន មនុស្សគម្បីនិយាយ ទ្រង់ជា
ព្រះដ៏អស្ចារ្យនិងខ្លាំងពូកែ!

195 ហើយបន្ទាប់មកដើម្បីឃើញថាទ្រង់បានសន្យានេះនៅថ្ងៃចុងក្រោយ
ទោះបីជាយើងមានការក្លែងបន្លំខាងសាច់ឈាមជាច្រើនក៏ដោយ ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែ
ប្រកាសថាមានព្រះពិត នៅកន្លែងណាមួយ នោះពិតជាការពិត។ ហើយទូលបង្គំ
អធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ នៅយប់នេះ ថាយើងនឹងក្លាយជាព្រះដែលដឹង
ដែលយើងឃើញថាទ្រង់នៅទីនេះ។

196 ហើយមនុស្សទាំងនេះនៅក្នុងបន្ទាត់ នៅពេលដែលពួកគេឆ្លងកាត់បន្ទាត់នេះ
ព្រះអម្ចាស់... ដ្បិតយើងធ្វើដូច្នោះ ពីព្រោះយើងបានសន្យានឹងពួកគេ។ ហើយទ្រង់
មានបន្ទូលថា "ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ។"

197 នេះជាបងប្អូនអ្នកបម្រើព្រះឈរនៅទីនេះ បុរសដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស មុន
កំណើតពិភពលោក ដើម្បីក្លាយជាអ្វីដែលពួកគេមាននៅយប់នេះ។ ទ្រង់បានដឹង
ថា មុនពេលមានពិភពលោកមួយ ថាយើងនឹងឈរនៅទីនេះនៅយប់នេះ ព្រោះ
ទ្រង់គ្មានដែនកំណត់។

198 ដូច្នោះយើងអធិស្ឋាន ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ នៅយប់នេះ ថាជាមនុស្សឈឺ
ទាំងនេះ ពិការ ខ្វាក់ ខ្លិន មហារីក អ្វីក៏ដោយដែលវាអាចឆ្លងកាត់បន្ទាត់នេះ សូមឱ្យ
ពួកគេដឹងថាព្រះដែលជ្រាបអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តនឹងព្យាបាលពួកគេ ប្រសិនបើពួកគេ
គ្រាន់តែទទួលយកវា គ្រាន់តែមើលនិងយល់។

199 បុរសដែលមើលទៅលើពស់លង្ហិនដូចជាបូជាចារ្យ... ដុំលង្ហិន គាត់មិនដែល
ជាសះស្បើយទេ ពីព្រោះគាត់មិនយល់ពីអ្វីដែលជាអ្វី។

200 ហើយថ្ងៃនេះ ព្រះអម្ចាស់ ដូចគ្នា។ ប្រសិនបើពួកគេមើលទៅលើ
អំណោយទាន ដើម្បីគិតពីរបៀបដែលវាអាចជួយពួកគេបាន ពួកគេមិនមានការ
យល់ដឹងទេ។ វានៅលើការបើកសម្តែងនៃវត្តមានរបស់ព្រះដែលនៅទីនេះដើម្បី
ព្យាបាល។ ផ្តល់វា ព្រះបិតា។ សូមឱ្យវាបានសម្រេច ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អា

ម៉ែន។

201 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកលេងព្យាណូតូច បើនាងនឹង បុរសឬស្រី អ្នកណាក៏ដោយ ឱ្យទៅទីនោះហើយលេងបទនេះ: “គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះគឺនៅជិត ព្រះយេស៊ូវ ដែលអាណិតអាសូរ” ប្រសិនបើនាងចង់ កន្លែងណាដែលអ្នកលេងព្យាណូនៅ។ ឥឡូវនេះនោះគឺ...

202 ខ្ញុំចាំបានថាកម្មវិធីព្យាបាលដំបូងរបស់ខ្ញុំគឺ ហូតវ៉ែន ឥណ្ឌាអាណា។ ក្មេងស្រី អាមីសតូចម្នាក់កំពុងអង្គុយលេងព្យាណូនោះ: “គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យគឺជិតមកដល់ ហើយ គឺការអាណិតអាសូរដល់ព្រះយេស៊ូវ។” ទារកតូចម្នាក់ត្រូវបាននាំមក រកខ្ញុំនៅលើវេទិកា វាពិការ។ ហើយខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់ ទារកនោះ វាបានលោតចេញពីដៃរបស់ខ្ញុំ ហើយរត់ចុះពីលើវេទិកា។ ម្តាយបាន ដួលសន្លប់។ ជីដូនបានបោះកន្សែងដៃរបស់នាង ចាប់ផ្តើមយំ។

203 ហើយក្មេងស្រីអាមីសតូចនេះ មិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីពេនទីកុស្ត ដោយសារតែនាងជាកម្មសិទ្ធិរបស់ក្រុមជំនុំអាមីស ប៉ុន្តែនាងកំពុងលេង។ សក់វែង របស់នាងបានធ្លាក់ចុះ នាងបានរស់ឡើងវិញដោយព្រះវិញ្ញាណ ហើយចាប់ផ្តើម ច្រៀងជាភាសាដែលមិនស្គាល់ និង...និងជាមួយនឹងភាពសុខដុមនៃបទចម្រៀង នោះ។ ហើយកូនសោព្យាណូរំកិលឡើងចុះក្រោម លេង “គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ ឥឡូវនេះគឺនៅជិតហើយ ដែលជាការអាណិតអាសូរដល់ព្រះយេស៊ូវ។” អាម៉ែន! ទ្រង់គឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

204 ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងអធិស្ឋានឥឡូវនេះ...ឥឡូវនេះសូមឱ្យអ្នករាល់គ្នានៅ ទីនោះអធិស្ឋាន។ អ្នកដែលមកតាមខ្សែបន្ទាត់ ពេលយើងដាក់ដៃលើអ្នក ចូរចាំថា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “បើអ្នកនឹងជឿ អ្នកនឹងបានជាសះស្បើយ។” តើអ្នកជឿ ទេ? ឥឡូវសូមច្រៀងទាំងអស់គ្នា។

គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យឥឡូវនេះជិតមកដល់ហើយ
ការអាណិតអាសូរព្រះយេស៊ូវ
ទ្រង់មានបន្ទូល...

សូមបិទភ្នែករបស់យើងឥឡូវនេះនៅពេលយើងច្រៀង។
...ចិត្តដើម្បីលើកទឹកចិត្ត

អូ ស្តាប់ព្រះសូរសៀងរបស់ព្រះយេស៊ូវ។

កំណត់ចំណាំដ៏ផ្អែមល្អមនៅក្នុងចម្រៀងសេរ៉ាប

ជានាមពិរោះបំផុតនៅលើអណ្តាតរមែងស្លាប់

ពិរោះបំផុត...(ព្រះវរបិតាអើយ សូមយាងមកលើមនុស្ស

ឥឡូវនេះ)...ច្រៀង

ឱព្រះយេស៊ូវអើយ សូមប្រទានពរដល់ព្រះយេស៊ូវ។

ដ៏អស្ចារ្យ...

205 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលអ្នកដើរឆ្លងកាត់ឥឡូវនេះ ទ្រង់នៅទីនេះ។ យកពាក្យ
របស់ខ្ញុំ ឬអ្នកជឿវាដោយខ្លួនឯង ទ្រង់នៅទីនេះ។ អ្នករាល់គ្នានៅក្នុងការអធិស្ឋាន
នៅទីនោះឥឡូវនេះសម្រាប់ប្រជាជន។ [បងប្រុសប្រាណហាំអធិស្ឋានសម្រាប់
អ្នកជំងឺ បងប្រុសបំរើបន្តច្រៀងបទ *គ្រូពេទ្យដ៏អស្ចារ្យ*។ កន្លែងទេនៅលើ
កាសែត—អេដ។]

ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំជឿ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំ

ជឿ

ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំជឿ។

206 អស់អ្នកដែលជឿ សូមលើកដៃឡើង*បែបនេះ* និយាយថា “ខ្ញុំជឿ។” [ក្រុមជំនុំ
និយាយថា “ខ្ញុំជឿ។”—អេដ។]

207 នៅទីនេះបុរសម្នាក់អង្គុយនៅទីនេះ។ ហេតុផលដែលខ្ញុំមានវិសាលភាព
និយាយ គាត់កំពុងស្លាប់ដោយជំងឺមហារីក។ គាត់នៅលើឈើច្រត់នេះ។ គ្មានផ្លូវ
ណាក្នុងលោកនេះសម្រាប់មនុស្សរស់នៅក្រៅពីព្រះឡើយ។ គាត់មានជំងឺមហារីក
ពេញពោះរៀន ហើយគាត់នឹងស្លាប់បើវាមិនមែនសម្រាប់សេចក្តីមេត្តាករុណារបស់
ព្រះ។ ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាច...[កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អេដ។]...ពាក្យ
លើកទឹកចិត្តដល់បុរសម្នាក់នេះ។

208 អ្នក អ្នកដឹងថាគ្រូពេទ្យមិនអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់អ្នកឥឡូវនេះ។ អ្នកលើសពីនោះ
ឃើញទេ? ហើយអ្នកគឺជា...អ្នកមានឱកាសតែមួយគត់ ហើយនោះគឺនៅក្នុង
ព្រះគ្រីស្ទ ឃើញទេ? ហើយ បងប្រុស អ្នក...ខ្ញុំនឹងស្លាប់នៅថ្ងៃណាមួយ។ អ្នកនឹង

ត្រូវទៅ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវរង់ចាំ។ ខ្ញុំត្រូវជួបអ្នកនៅទីនោះ ឈរនៅទីនោះនៅ សាលជំនុំជំរះ។ ហើយយប់នេះ...

209 អ្នកដឹងទេ ដូចជានៅក្នុងទូរទស្សន៍ ទូរទស្សន៍បានលើកយកថាវាល់ពេល ដែលយើងសូម្បីតែផ្លាស់ទីម្រាមដែររបស់យើង អ្វីក៏ដោយ វាជាកំណត់ត្រា។ រាល់ពាក្យដែលយើងនិយាយគឺស្ថិតនៅក្នុងកំណត់ត្រា។ ឥឡូវនេះ ឃើញទេ ទូរទស្សន៍បានបង្ហាញ។ ឥឡូវនេះ ទូរទស្សន៍មិនផលិតរូបភាពទេ វាគ្រាន់តែជា បណ្តាញដែលលេកចូលទៅក្នុងទូរទស្សន៍។ ឃើញទេ វាមិនបង្កើតវាទេ។ មាន ទូរទស្សន៍នៅពេលដែលអ្នកដាច់បានដើរនៅលើផែនដី មានទូរទស្សន៍នៅពេល ដែល—នៅពេលដែលម៉ូសេឆ្លងកាត់សមុទ្រក្រហម មានទូរទស្សន៍នៅពេលដែល អេលីយ៉ានៅលើភ្នំកាមេល ឃើញទេ ប៉ុន្តែពួកគេទើបតែបានរកឃើញវា។ ឃើញ ទេ? ហើយឥឡូវនេះនៅគ្រប់ទីកន្លែងខ្ញុំ...

210 រាល់ចលនាដែលយើងធ្វើ និងគ្រប់សំឡេង វាកំពុងលេងកំណត់ត្រាដែលនឹង ជួបយើងនៅការជំនុំជំរះ។ រាល់ចលនាដែលយើងធ្វើត្រូវតែជួបយើងនៅទីនោះ។ ខ្ញុំត្រូវតែឆ្លើយចំពោះពាក្យដែលខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នក ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើព្រះ។ ខ្ញុំ ត្រូវតែធ្វើវា ពីព្រោះព្រះនឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះខ្ញុំ។

211 ឥឡូវនេះប្រសិនបើខ្ញុំអាច ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ ព្រោះអ្នកមាន ពេលតិចតួច បើមិនមែនសម្រាប់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានចុះមកអធិស្ឋានលើអ្នក ទាំងអស់ដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបធ្វើ។ បងប្រុស អ្វីដែលនៅក្នុងលោកនេះ ខ្ញុំអាចធ្វើ បានសម្រាប់បុរសម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនោះក្នុងស្ថានភាពនោះ ខ្ញុំនឹងធ្វើវា។

212 ហើយខ្ញុំសូមសួរអ្នក ឃើញទេ? អ្នក—អ្នក—អ្នកបានជាសះស្បើយរួចហើយ ពីព្រោះព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថាជាអ្នក។ ឃើញទេ “ដោយស្នាមប្តូររបស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកអាច ចេញពីបាតនៃចិត្តរបស់ អ្នក ទទួលយកវា អ្នកនឹងមិនស្លាប់ឥឡូវនេះទេ ប៉ុន្តែអ្នកនឹងរស់នៅ។

213 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ ឥឡូវនេះយើងដឹងថាទូរទស្សន៍កំពុងចូលមកក្នុងបន្ទប់ នេះ។ យើងដឹងហើយ។ យើងមិនឃើញវាទេ។ យើងមិនអាចមើលឃើញវា ភ្នែករបស់យើងមិនត្រូវបានបង្កើតឡើង អាមេដូណារបស់យើងមិនអាចចាប់យកវា បានទេ។ វាត្រូវការបំពង់ដែលផលិត ឬអ្វីក៏ដោយដែលវាជាគ្រីស្តាល់ ដើម្បីយក វា។

214 ព្រះមានវត្តមាន។ យើងមិនឃើញទ្រង់ទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថាទ្រង់នៅទីនេះ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺដូចគ្នា។ មើល ទ្រង់ទើបតែប្រកាសអង្គទ្រង់ របៀបដែលទ្រង់ធ្វើខ្លួនឯង។ ឥឡូវនេះ ដូចជានៅឆ្ងាយដូចជាការព្យាបាល ប្រសិនបើទ្រង់កំពុងឈរនៅទីនេះឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់អ្នកទៀតទេ ឃើញទេ មិនមែនជារឿងផ្សេងទៀតទេ។ ប្រសិនបើព្រះរាជបុត្រានៃព្រះកំពុងឈរនៅទីនេះ ដែលទ្រង់គង់នៅទីនេះ ប៉ុន្តែទ្រង់មិនអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់អ្នកទៀតទេ ពីព្រោះទ្រង់បានកំណត់អង្គទ្រង់រួចហើយនៅទីនេះ។ ឃើញទេ? ហើយទ្រង់នៅទីនេះឥឡូវនេះ គឺដូចគ្នាដើម្បីព្យាបាលអ្នកនិងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ។

215 ហើយស្រ្តីតូចនោះបានប្រាប់ខ្ញុំថា “អ្នកបានសុំពរជ័យ ហើយទាយឬអ្វីមួយ” លើនាង ថានាងនឹងមានកូន អង្គុយនៅលើកៅអីរុញនោះ។ ហើយនាងមានកូនរបស់នាង។

216 ហើយឥឡូវនេះស្រ្តីតូចអង្គុយនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះនាងមានការរះកាត់ពកក ហើយវាធ្វើឱ្យនាងពិការ។ មែនហើយ យើងគ្រាន់តែឃើញរឿងជាច្រើននៃពួកគេកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ ប្អូនស្រីអើយ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដ។ ហេតុអ្វីបានជាព្រះអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកអង្គុយនៅទីនោះ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំជឿថាប្រហែលជាវាដោយសារតែអ្នកមាន...ជំនឿ អ្នក—អ្នកកំពុងព្យាយាមមានជំនឿដើម្បីចេញពីទីនោះ ឃើញទេ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះមើល កុំព្យាយាមដើម្បីឱ្យមានវាគ្រាន់តែមានវាឥឡូវនេះ មើល យើងគ្រាន់តែ—យើងនឹងនៅទីនោះ។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ដែលមានចំពោះវា វានឹងចាប់ផ្តើមឥឡូវនេះ ហើយយើងនឹងជាសះស្បើយ។ ហើយអ្នកជាមនុស្សនៅលើកៅអីទាំងនោះ អ្វី ឬ—ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកមាន គ្រាន់តែចាំថាព្រះគ្រីស្ទមានវត្តមាន។

217 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “តើមាននរណាម្នាក់...? តើអ្នកឃើញរូបភាពរបស់ខ្ញុំឆ្លងកាត់ទេ?” អូ បាទ។


218 សូម្បីតែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលនៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើផែនដី ក៏កំពុងឆ្លងកាត់បន្ទប់នេះ។ វាមិនដែលស្លាប់ទេ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថានោះជាការពិតតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ? មែនហើយ តើវាជាអ្វី? បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណយកព្រះបន្ទូលដែលត្រូវបានសរសេរមក ហើយធ្វើឱ្យវាបង្ហាញ។ អូ សូមថ្វាយសិរីល្អ!

219 ទ្រង់នៅទីនេះ។ ទ្រង់នៅទីនេះឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់។ យើងគ្រាន់តែ...យើង
 បានឃើញច្រើនណាស់ ទ្រង់បានធ្វើច្រើនណាស់ រហូតដល់យើងគ្រាន់តែប្រភេទ
 អ្នកដឹងទេ គ្រាន់តែជំពប់ដួលលើវា។ ប្រសិនបើយើងនឹងដឹង មិនមែនគ្រាន់តែជា
 រឿងទៅក៏ថាមួយចំនួន ពាក្យទេវវិទ្យាមួយចំនួន ប៉ុន្តែភស្តុតាងដែលទ្រង់បានសន្យា
 ថាទ្រង់នឹងបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ នៅទីនេះ ទ្រង់កំពុងប្រកាសវានៅទីនេះ
 នៅចំពោះមុខយើងឥឡូវនេះ។ ពិតជាអស្ចារ្យមែន! តើវាមិនអស្ចារ្យទេឬ?

220 ឥឡូវនេះអ្នកជឿ។ តើអ្នកនឹងជឿទេ? ជឿថាអ្នកនឹងមិនស្លាប់ទេ។ អ្នកនឹង
 រស់នៅ ហើយអ្នកនឹងគោរពដល់ព្រះ។ អ្នកនឹងគោរពដល់ព្រះ។ តើអ្នកធ្លាប់ទទួល
 បុណ្យជ្រមុជទឹកទេ? អ្នកជាគ្រីស្ទានមែនទេ? ហើយអ្នកជាគ្រីស្ទាន។ មែនហើយ
 អ្នកចង់រស់នៅសម្រាប់កិត្តិយសរបស់ព្រះ។ បន្ទាប់មកទៅផ្សាយបន្តផ្ទាល់
 បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមរស់នៅ!

221 ហើយ បងស្រី អ្នកចង់ដើរសម្រាប់សិរីល្អនៃព្រះ ហើយចែរក្សាកូនរបស់អ្នក
 បន្ទាប់មកដើរចុះ បងស្រី ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ!

222 អ្នករាល់គ្នា អ្នករាល់គ្នាធ្វើដូចគ្នា ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! កុំភ្លេច
 ផ្ទះសំណាក់ វេសផេដហ្វ នៅទីនេះយប់នេះ វត្តមានរបស់ព្រះបានកំណត់នៅ
 ទីនេះ។ ទ្រង់មិនយោគយល់មនុស្សណាទេ។ ទ្រង់គ្រាន់តែចង់ឱ្យអ្នកជឿ។ តើ
 អ្នកជឿទ្រង់ឥឡូវនេះទេ? អាម៉ែន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។

223 ចូរយើងអានក្បាលឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាពួកគេបានជ្រើសរើសអ្នកណា
 —ដើម្បីបញ្ចប់។ បងប្រុសមូសេហ្គៀននៅទីនេះ មកទីនេះ បងប្រុស។ គាត់នឹង
 បញ្ចប់ដោយការអធិស្ឋាន។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ 

65-0119 ព្រះដែលពេញដោយ សេចក្តី មេត្តាករុណា ដ៏លើសលប់

សណ្ឋាគារវេសផេងហ្ស

ហ្វូនីក, អាវីហ្សូណា ស.ហ.វ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org